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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Στα ίδια επίπεδα η θετικότητα της λοίμωξης Covid-
Μείωση για τον ιό της γρίπης

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

237.51 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Στα ίδια επίπεδα η θετικότητα της λοίμωξης Covid - 
Μείωση για τον ιό της γρίπης

Την εβδομαδιαία έκθεση αναπνευστι
κών λοιμώξεων έδωσε στη δημοσιότητα 
ο ΕΟΔΥ, παρουσιάζοντας τα στοιχεία για 
την COVID-19, τη γρίπη και τον ιό RSV. 
Σύμφωνα με τα στοιχεία του ΕΟΔΥ, την 
τελευταία εβδομάδα κατέληξαν λόγω 
επιπλοκών της Covid-19 άλλοι 89 άν
θρωποι, με μέση ηλικία 83 έτη. Η θετικό
τητα του ιού της γρίπης παρουσίασε μεί
ωση, ενώ δεν καταγράφηκε κανένας θά
νατος λόγω γρίπης.

Πιο αναλυτικά την εβδομάδα 27.02 - 
05.03.2023:

-καταγράφηκε αύξηση στις γριπώδεις 
συνδρομές (ανεξαρτήτως παθογόνου) σε 
σχέση με την προηγούμενη εβδομάδα 
στην κοινότητα. Η αύξηση αφορούσε 
στις ηλικιακές ομάδες 15-64 και >65 
ετών

-η θετικότητα της λοίμωξης COVID- 
19 στο σύνολο των ελεγχθέντων δειγμά

των παρέμεινε στα ίδια επίπεδα με την 
προηγούμενη εβδομάδα. Ο αριθμός των 
εισαγωγών για COVID-19 παρουσίασε 
μείωση σε σχέση με την προηγούμενη 
εβδομάδα. Καταγράφηκε μείωση 3.4% 
σε σχέση με τον μέσο εβδομαδιαίο αριθ
μό νέων εισαγωγών κατά τις προηγούμε
νες 4 εβδομάδες. Ο αριθμός των νέων 
διασωληνώσεων παρουσίασε μικρή αύ
ξηση σε σχέση με την προηγούμενη 
εβδομάδα. Καταγράφηκε αύξηση 7% σε 
σχέση με τον μέσο εβδομαδιαίο αριθμό 
νέων διασωληνώσεων κατά τις προηγού
μενες 4 εβδομάδες. Ο αριθμός των ασθε
νών με λοίμωξη COVID-19 που νοση
λεύονται διασωληνωμένοι είναι 95, κα
ταγράφηκαν 89 θάνατοι με διάμεση ηλι
κία τα 83 έτη (εύρος 61-96). Η υπο-πα- 
ραλλαγή ΒΑ.5 είναι η συχνότερη υπο- 
παραλλαγή της Όμικρον. Η υπο-παραλ- 
λαγή BQ.1.1. είναι η συχνότερη υπο-πα-

ραλλαγή της ΒΑ.5 η συχνότερη υπο-πα- 
ραλλαγή της ΒΑ.2 παραμένει η ΒΑ.2.75 
(43%), ακολουθούμενη από την υποπα- 
ραλλαγή ΧΒΒ.1.5 (25%) και τις υπο-πα- 
ραλλαγές ΧΒΒ και CH.1.1 με ποσοστό 
15%. Η επιτήρηση του ιικού φορτίου στα 
αστικά λύματα έδειξε αύξηση της κυκλο
φορίας του ιού SARSCoV2 σε 5 από τις 
10 περιοχές που ελέγχθηκαν

Ιός της γρίπης
Στο μεταξύ, η θετικότητα για γρίπη

στην κοινότητα παρουσίασε μείωση. Δεν 
καταγράφηκε νέο σοβαρό κρούσμα ερ
γαστηριακά επιβεβαιωμένης γρίπης με 
νοσηλεία σε ΜΕΘ, ούτε νέος θάνατος 
από εργαστηριακά επιβεβαιωμένη γρίπη. 
Από την εβδομάδα 40/2022 έως και την 
εβδομάδα 09/2023 νοσηλεύτηκαν 65 
άτομα με γρίπη σε ΜΕΘ και καταγράφη
καν 21 θάνατοι

το ίδιο διάστημα καταγράφηκαν στα 
δύο κέντρα αναφοράς γρίπης 297 δείγμα
τα θετικά για ιούς γρίπης (δείγματα senti
nel και νοσοκομειακά δείγματα), εκ των 
οποίων 278 (94%) ήταν στελέχη τύπου A 
και 16 (6%) ήταν στελέχη τύπου Β. Από 
τα 276 στελέχη τύπου Α που υποτυποποι
ήθηκαν, 256 (93%) ταξινομήθηκαν στον 
υπότυπο Α(Η3Ν2) και 20 (7%) στον 
υπότυπο A(HlNl)pdm09. Τέλος η θετι
κότητα για τον αναπνευστικό συγκυτιακό 
ιός - RSV παρουσίασε μείωση.
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1  Σε έξαρση οι ιώσεις, σε πτώση η γρίπη, σταθερή η
Covid1 9

Πηγή: POLITICAL Σελ.: 19 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

226.0 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Σε έξαρση οι ιώσειε, σε πτώση η γρίπη, σταθερή η Covid-19
Παρά τον βελτιωμένο καιρό, οι ιώσεις εξακολου- εβδομάδα δεν καταγράφηκε κανένα σοβαρό

θούν να μας ταλαιπωρούν. Κάτι που αποτυπώνεται V κρούσμα με νοσηλεία σε ΜΕ0 και κανένας νέος
και στην τελευταία έκθεση του ΕΟΔΥ που αφορά S· * θάνατος. Η πλειονότητα των θετικών κρουσμά-
την εβδομάδα 27/2-5/3. Παρατηρούμε λοιπόν μια ^ * των γρίπης αφορά τον τύπο Α και λιγότερο τον Β.
αύξηση στις γριπώδεις συνδρομές (ανεξάρτητα-------- --------- ενώ το 93% των επιβεβαιωμένων κρουσμάτων
από το παθογόνο που τις προκάλεσε), ειδικά στις ηΚοκόνα αφορά το στέλεχος ΑΗ3Ν2 και μόλις το 7% το
ηλικίες 15-64 ετών και στους άνω των 65. Αυτό ση- Παπακωστοπούλου στέλεχος ΑΗ1Ν1.
μαίνει ότι έφηβοι και ενήλικες εξακολουθούν να kpapakosto®yahoo'gr Σε σχέση με την πανδημία η νόσος Covid-19 
επισκέπτονται τον γιατρό με συμπτώματα που μοιάζουν εξακολουθεί να υπάρχει με μια σταθερή πορεία σε σχέ- 
με εκείνα της γρίπης. Ωστόσο, η θετικότητα για τη γρίπη ση με τη θετικότητα που μοιάζει με αυτή της προηγού- 
παρουσιάζει πτώση στην κοινότητα. Έτσι, την τελευταία μενης εβδομάδας. 0 αριθμός των εισαγωγών παρου

σίασε μικρή πτώση, ενώ ο αριθμός των νέων διασωλη
νώσεων μικρή αύξηση. Αυτήν τη στιγμή νοσηλεύονται 
διασωληνωμένοι στη ΜΕΘ 95 άνθρωποι, ενώ καταγρά
φονται 89 θάνατοι (ηλικίες 61-96 έτη). Η υποπαραλλαγή 
ΒΑ.5 είναι η πιο συχνά εμφανιζόμενη παραλλαγή 
τηςΌμικρον. ενώ η υποπαραλλαγή BQ.1.1 είναι η συχνό
τερη υποπαραλλαγή της ΒΑ.5. Η πιο συχνά εμφανιζόμε
νη παραλλαγή της ΒΑ.2 είναι η Κένταυρος με ποσοστό 
43%. Μεγαλύτερη αύξηση του ιού στα λύματα παρατη- 
ρείται στη Λάρισα και στην Ξάνθη με +32%. 0 αναπνευ
στικός ιός RSV είναι σε πτώση.
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1  Δίκτυο κλινικών ψυχολογικής υποστήριξης των
θυμάτων των Τεμπών

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

212.39 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Δίκτυο
κλινικών
ψυχολογικής 
υποστήριξης 
των θυμάτων 
των Τεμπών

Δίκτυο κλινικών και μονάδων 
ψυχικής υγείας σε όλη τη χώρα 
συγκροτήθηκε με απόφαση της 
υφυπουργού Υγείας, Ζωής Ράπτη, 
για την ψυχολογική υποστήριξη 
των τραυματιών, των οικογενει
ών που έχασαν συγγενείς τους, 
καθώς και των επιβαινόντων στην 
αμαξοστοιχία που συγκρούστηκε 
στα Τέμπη.

Στο δίκτυο έχουν ενταχθεί ψυ
χιατρικές κλινικές Γενικών και 
Πανεπιστημιακών Νοσοκομείων, 
καθώς και Κέντρα Ψυχικής Υγεί
ας, σε όλη τη χώρα, σύμφωνα με 
τον παρακάτω πίνακα:

Αθήνα, Αιγινήτειο Νοσοκομείο 
2107289240 - 2107289250 ια
τρείο μετατραυματικών διαταρα
χών 2107289201 

Αθήνα, Ψυχιατρική κλινι
κή ΠΓΝ Αττικόν Νοσοκομείο 
2105832426, 2105832424,
21058332425

Θεσσαλονίκη, Γ’ Ψυχιατρι
κή Κλινική ΑΠΘ ΑΧΕΠΑ 
2313303174

Θεσσαλονίκη, Ψυχιατρικό Νο
σοκομείο Θεσσαλονίκης πρωί: 
2313324259 / απόγευμα και σ/κ: 
2313324302-2313324144 

Θεσσαλονίκη, Κέντρο Ημέρας 
«ΕΣΤΙΑ» 2310334076 

Αλεξανδρούπολη, Πανεπιστημι
ακό Νοσοκομείο 2551351745 

Ηράκλειο, Πανεπιστημιακό Νο
σοκομείο 2810392111 

Πάτρα, Πανεπιστημιακό Νο
σοκομείο 2611100281 Τ.Κ. 
2613603240 ή 241 (γραφείο ια
τρών) ή στα Τ.Ε.Π. 24/24 

Πάτρα, Καραμανδάνειο Νοσο
κομείο Παίδων 2613612100 και 
2610635100 (Τ.Κ.) ή στα Τ.Ε.Π. 
24/24

Ιωάννινα, Κέντρο Ψυχικής 
Υγείας Πανεπιστημιακού Νοσο
κομείου Ιωαννίνων 2651038919- 
2651038929

Τρίκαλα, Γενικό Νοσοκομείο 
Τρικάλων 2431350204 (πρωινά 
Ψυχιατρικό Τμήμα) 2431350719 
(ψυχολόγοι) 2431350140 (Τ.Ε.Π. 
24ωρο)

Λάρισα, Πανεπιστημιακή Ψυ
χιατρική Κλινική 2413501041 
(24ωρο) / 2413501040 (πρωί) 

Λάρισα, Κέντρο Ψυχικής Υγείας 
Γενικού Νοσοκομείου Λάρισας 
2410669221 και 2410611002- 
2410611004

Καρδίτσα, Ψυχιατρική Κλινική 
Γενικού Νοσοκομείου Καρδίτσας 
2441351517(08:00-14:00)

Άργος, Κινητή Μονάδα Ψυχικής 
Υγείας Γενικού Νοσοκομείου Άρ
γους 2751360350 (08:00-15:30) 

Χαλκίδα, Κέντρο Ψυχικής Υγεί
ας Γ.Ν. Χαλκίδας 2221350913- 
2221350914 και 221350900 
(Τ.Κ.)
Χαλκιδική, Κέντρο Ημέρας 

«ΑΝΑΤΟΛΗ» 2371021898 
Γιαννιτσά, Κέντρο Ημέρας «Πο

ρεία» 2382026860 
Κοζάνη, Κινητή Μονάδα Κοζά- 

νης-Γρεβενών 2461026368 
Δράμα, Κέντρο Ημέρας «Πολυ

δεύκης» 2521046330
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1  Τραγωδία στα Τέμπη: 13 νοσηλεύονται ακόμη
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

321.32 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τραγωδία στα Τέμπη: 13 νοσηλεύονται ακόμη
- Οι 7 σε ΜΕΘ και οι 4 διασωληνωμένοι 
Σύμφωνα με ενημέρωση του Θάνου Πλεύρη

«Στα νοσοκομεία μας νοσηλευτήκαν άνω των 80 
επιβατών που επέβαιναν στο μοιραίο τρένο στα 
Τέμπη. Αυτή την στιγμή, νοσηλεύονται 13 τραυ
ματίες εκ των οποίων οι επτά είναι σε ΜΕΘ και 
εξ αυτών οι τέσσερις παραμένουν διασωλημένοι» 
ανέφερε ο υπουργός Υγείας, Θάνος Πλεύρης, ενη
μερώνοντας την Επιτροπή Κοινωνικών Υποθέσε
ων της Βουλής.

Ο υπουργός, παράλληλα, ευχαρίστησε στο προ
σωπικό του ΕΚΑΒ και τους διασώστες που από 
την πρώτη στιγμή βρέθηκαν στο σημείο του δυ
στυχήματος όπως και το ιατρικό και νοσηλευτικό 
προσωπικό των νοσοκομείων της Λάρισας, της 
Κατερίνης αλλά και της Θεσσαλονίκης, που όπως 
σημείωσε, «λειτούργησαν με αλτρουισμό και αυ
ταπάρνηση προσέφεραν τις υπηρεσίες τους».

Στο σημείο, ανέφερε ο κ. Πλεύρης, «από την 
πρώτη στιγμή που ενημερωθήκαμε βρέθηκαν 
πάνω από 30 ασθενοφόρα του ΕΚΑΒ, ήταν πάνω 
στην αλλαγή της βάρδιας και όλο το προσωπικό 
παρέμεινε, λειτουργώντας με πλήρη αυταπάρνηση 
κάτι που όλοι συμφωνούμε ότι διακρίνει όλο το 
προσωπικό του ΕΣΥ».

Επισήμανε επίσης ότι ο διοικητής της ΥΠΕ άμε
σα έθεσε σε έκτακτη εφημερία το Γενικό Νοσοκο
μείο Λάρισας, που δεν ήταν σε εφημερία, «πραγ

ματικά άμεσα μπόρεσε να λειτουργήσει υποδειγ
ματικά ως προς την αντιμετώπιση των περιστατι
κών», όπως σημείωσε.

Ο υπουργός Υγείας, προχώρησε σε αυτή την ενη
μέρωση της Επιτροπής Κοινωνικών Υποθέσεων,

στο πλαίσιο της συζήτησης του σχεδίου νόμου για 
τη «Σύσταση νομικού προσώπου ιδιωτικού δικαί
ου με την επωνυμία ’Όγκολογικό Κέντρο Παίδων 
Μαριάννα Β. Βαρδινογιάννη - ΕΛΠΙΔΑ” και άλ
λες διατάξεις».
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1  Οι διάλογοι της ντροπής στην Ιταλία για την Covid
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,17 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

990.24 cm² Κυκλοφορία: 10340

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Guardian τα ΝΕΑ

Οι διάλογοι ins viponris 
στην Ιταλία για την Covid
Σ. 17
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1  Οι διάλογοι της ντροπής στην Ιταλία για την Covid
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,17 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-03-2023

COVID-19

Σιο epos οι διάλογοι ins viponns

► Εργαζόμενοε με 
ειδικό εξοπλισμό 
απολυμαίνει 
την πλατεία του 
Ντουόμο, στο Μιλάνο 
τον Μάρτιο του 2020, 
εν μέσω καραντίναε

Οι 19 ιώρα θα 
απολογηθούν 
ενώπιον 
ίου δικασιή
Ο πρώην πρωθυπουργόε 
tits Ιταλίαε, Τζουζέπε Κάντε, 
ο πρώην υπουργόε Υγειαε 
Ρομπέρτο Σπεράντζα και οι 
υπόλοιποι 17 αξιωματούχοι 
που τέθηκαν υπό έρευνα έχουν 
τώρα χρόνο να παρουσιάσουν 
την υπεράσπισή tous ενώπιον 
δικαστή, που θα αποφασίσει 
κατόπιν αν θα tous παραπέμψει 
ή όχι σε δίκη. Ο Σπεράντζα,

Guanlian
ΤΑ ΝΕΑ
ΤΗΣ ANGELA 
GIUFFRIDA

Μ
ηνύματα που ανταλλά
χθηκαν μέσω WhatsApp 
ανάμεσα σε ιταλούς πο
λιτικούς και ανώτερους αξιωμα- 

τούχους της υγείας στην αρχή της 
πανδημίας του κορωνοϊού αποκα
λύπτουν πώς οι ηγέτες προσπάθη
σαν να προστατεύσουν την εικόνα 
της χώρας, καθώς γινόταν η πρώτη 
που πλήττεται στην Ευρώπη, ενώ 
παράλληλα έδειχναν να αστειεύο

νται για τον ρό
λο της Ιταλίας 
στην εξάπλωση 
του ιού.

Τα μηνύματα 
είναι κομμάτι 
μίας έρευνας 
που έκανε τους 
εισαγγελείς να 

θέσουν τον πρώην πρωθυπουργό 
Τζουζέπε Κάντε, τον πρώην υπουρ
γό Υγείας Ρομπέρτο Σπεράντζα και 
ακόμη 17 αξιωματούχους υπό έρευ
να, με την υποψία της πρόκλησης 
επιδημίας εξ αμελείας, της πολλα
πλής ανθρωποκτονίας εξ αμελείας 
και της άρνησης λήψης αποφάσεων 
για την προστασία της δημόσιας 
υγείας.

Ενα άλλο κρίσιμο στοιχείο της 
έρευνας είναι η φερόμενη απου
σία ενός ενημερωμένου εθνικού 
σχεδίου σε περίπτωση πανδημίας: 
χρονολογούνταν στο 2006.

Η Ιταλία ήταν η πρώτη ευρωπαϊκή 
χώρα που κατάπιε ο κορωνοϊός: το 
πρώτο κρούσμα τοπικής μετάδοσης 
επιβεβαιώθηκε στο Κοντόνιο, στη 
νότια Λομβαρδία, στις 21 Φεβρου
άριου του 2020. Αρκετές άλλες ευ
ρωπαϊκές χώρες κατέγραψαν στη 
συνέχεια τα πρώτα τους κρούσματα, 
όλα σχετιζόμενα, κατά τα φαινόμε

Σοκ από ία μηνύματα που αντάλλασσαν οι καλοί 
ηγέτες στην αρχή της πανδημίας προσπαθώντας 

να προστατεύσουν την εικόνα της χώρας 
αποκρύπτοντας την αλήθεια

να, με την κλιμακούμενη έξαρση 
στην Ιταλία.

Στο WhatsApp
Ωστόσο, σε ένα μήνυμα στο 
WhatsApp με ημερομηνία 5 Μαρτίου 
του 2020 που είδε η «Guardian», ο 
Σπεράντζα λέει σε κάποιον συνάδελ
φό του ότι «πρέπει να εκμεταλλευ
τούμε» έκθεση που υποστήριζε ότι 
το πρώτο κρούσμα της Ευρώπης είχε 
εντοπιστεί στη Γερμανία προκειμέ- 
νου να προστατεύσουν την εικόνα 
της Ιταλίας.

Την επομένη, ο Τζουζέπε 
Ρουόκο, που ήταν τότε 
γενικός γραμματέας 
στο υπουργείο Υγεί
ας, και είναι μεταξύ 
των 19 που έχουν 
τεθεί υπό έρευνα, 
μοιάζει να κοροϊ
δεύει τα κρούσματα 
που εντοπίζονταν 
στην Ευρώπη μεταξύ 
ταξιδιωτών που επέ
στρεφαν από την Ιταλία:
«Σήμερα δώσαμε 2 κρούσματα 
Covid στην Αυστρία, 1 στη Γαλλία 
και 1 στην Ισπανία... ίσως και 1 στη 
Γερμανία», γράφει.

Η έρευνα που ξεκίνησαν εισαγ
γελείς στο Μπέργκαμο, την περι
οχή της Λομβαρδίας που επλήγη 
χειρότερα από το πρώτο κύμα της

πανδημίας, υπό την πίεση συγγενών 
θυμάτων της Covid-19, επικεντρώ
νεται στη φερόμενη αποτυχία των 
Αρχών να λάβουν επαρκή μέτρα ώστε 
να εμποδίσουν την εξάπλωση του 
ιού θέτοντας σε καραντίνα τις πό
λεις Αλτσάνο Λομπάρντο και Νέμπρο 
όταν εμφανίστηκαν εκεί εστίες, δύο 
ημέρες αφότου επιβεβαιώθηκε το 
κρούσμα στο Κοντόνιο.

Τι λένε οι εισαγγελείβ
Αντίθετα με το Κοντόνιο, που μπή

κε αμέσως σε καραντίνα μαζί 
με εννέα ακόμα πόλεις 

στη Λομβαρδία και μία 
στο Βένετο, το νοσο
κομείο του Αλτσάνο 
Λομπάρντο άνοιξε 
εκ νέου λίγες ώρες 
μετά τον εντοπισμό 
κρούσματος, ενώ το 
Μπέργκαμο τέθηκε 

σε lockdown μόνο μαζί 
με την υπόλοιπη περι

φέρεια της Λομβαρδίας, 
δύο εβδομάδες αργότερα. 

Το Μπέργκαμο κατέγραψε συ
νολικά 6.000 επιπλέον θανάτους στη 
διάρκεια του πρώτου κύματος του ιού 
και οι εισαγγελείς λένε πως οι 4.000 
θα μπορούσαν να είχαν αποτραπεί 
αν είχε μπει αμέσως σε καραντίνα η 
περιοχή. Στο μεταξύ, ενώ η Covid-19 
εξαπλωνόταν με γοργούς ρυθμούς

και οι περιφερειακές και εθνικές 
αρχές συγκρούονταν για το κατά 
πόσο έπρεπε να μπει σε καραντίνα 
όλη η περιφέρεια της Λομβαρδίας, 
μία ανταλλαγή μηνυμάτων, μέσω 
WhatsApp, ανάμεσα στους αξιωμα- 
τούχους της περιφερειακής υγείας 
Αϊντα Αντρεάσι και Μάρκο Σαλμο- 
ϊράτζι υποδηλώνει μια προσπάθεια 
της ηγεσίας να αποκρυφθεί η αλήθεια 
για τη σοβαρότητα της κατάστασης. 
«Ξέρεις τι είπε ο πρόεδρος [της Λομ
βαρδίας] ;», γράφει η Αντρεάσι. «“Δεν 
μπορείς να πεις την αλήθεια’’. Είπα: 
“Τότε, λοιπόν, είναι σαν να ήμασταν 
στην Κίνα”. Απάντησε πως “είμαστε 
χειρότερα από την Κίνα -τουλάχιστον 
εκεί υπάρχει δικτατορία”».

Χαοτική διαχείριση
Μεταξύ των 19 που ερευνώνται είναι 
και ο Ατίλιο Φοντάνα, που επανε- 
ξελέγη πρόσφατα περιφερειάρχης 
της Λομβαρδίας. Ενα μήνυμα του 
Τζουζέπε Ρόκο, στις 29 Φεβρουάριου 
του 2020, σχεδόν δύο εβδομάδες 
πριν μπει σε lockdown η χώρα, πε
ριγράφει τη χαοτική διαχείριση της 
πανδημίας. «Συμβαίνουν πολλά: η 
επιστημονική επιτροπή τσακώνεται 
με τον Κόντε και τον Σπεράντζα, 
καλούνται να αναθεωρήσουν... είναι 
ένας παγκόσμιος πόλεμος».

που παρεμεινε υπουργοε 
Υγειαε μέχρι την κατάρρευση 
τηβ κυΒέρνησηε του Μάριο 
Ντράγκι το περασμένο 
καλοκαίρι, δήλωσε την 
προηγούμενη εβδομάδα 
πωε είναι «πολύ ήρεμοε και 
ΒέΒαιοε» ότι ενήργησε εξαρχήε 
«με πειθαρχία και τιμή npos το 
αποκλειστικό συμφέρον Tns 
χώραε». Ο Κόντε, που είναι 
σήμερα ηγέτηε του Κινήματοε 
Πέντε Αστέρων, Βασικού 
κυβερνητικού εταίρου τότε 
μαζί με το κεντροαριστερό 
Δημοκρατικό Κόμμα, είπε 
την περασμένη εβδομάδα ότι 
είναι έτοιμοε να συνεργαστεί 
αμέσωε με τη δικαιοσύνη και 
ότι «νιώθει ήρεμοε απέναντι 
στη χώρα και τουε ιταλούε 
πολίτεε». Ο Τζάκοπο Πένσα, ο 
δικηγόροε του περιφερειάρχη 
τηε ΛομΒαρδίαε Ατίλιο 
Φοντάνα, δήλωσε πωε ο 
πελάτηε του έχει λάβει και 
επισήμωε γνώση τηε έρευναε 
και χρειάζεται χρόνο να 
«μελετήσει προσεκτικά» τα 
νομικά έγγραφα προτού 
σχολιάσει. «Πρέπει να είμαστε 
προσεκτικοί», σημείωσε.

«Ξέρειε τι είπε ο πρόεδροε [τηε ΛομΒαρδίαε];», γράφει 
σε ένα μήνυμα η αξιωματούχοε περιφερειακήε υγείαε 
Αϊντα Αντρεάσι. «“Δεν μπορείε να πειε την αλήθεια”. 
Είπα: “Τότε, λοιπόν, είναι σαν να ήμασταν στην Κίνα”. 
Απάντησε πωε “είμαστε χειρότερα από την Κίνα, 
τουλάχιστον εκεί υπάρχει δικτατορία”»
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1  ΝΙΝΑ ΓΚΡΕΓΚΟΡΙ «Ουσιαστικά βήματα για την
προστασία των ασυνόδευτων παιδιών»

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 44 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

910.01 cm² Κυκλοφορία: 10340

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

NINA ΓΚΡΕΓΚΟΡΙ
«Ουσιαστικά βήματα 
για την προστασία 
των ασυνόδευτων

παιδιών»
«Η Ελλάδα έχει ένα από ία καλύτερα οργανωμένα συστήματα 

ασύλου και υποδοχής» λέει στα «ΝΕΑ» η εκτελεστική διευθύντρια 
του Οργανισμού που συμμετείχε στη 2η Ευρωπαϊκή Διάσκεψη για 
τη Διαχείριση των Συνόρων που πραγματοποιήθηκε στην Αθήνα

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΣΤΗΝ ΕΥΗ ΣΑΛΤΟΥ

Σ
ταδιακή επιχειρησιακή κατάρ
γηση της Ευρωπαϊκής Υπηρε
σίας Ασύλου από την Ελλάδα 
«βλέπει» η εκτελεστική διευθύντρια 

του Οργανισμού Νίνα Γκρέγκορι, η 
οποία διαπιστώνει πλέον ένα καλύ
τερα οργανωμένο σύστημα ασύλου 
και υποδοχής στην Ελλάδα. «Οι 29 
χώρες της ΕΕ κατέγραψαν σχεδόν 
ένα εκατομμύριο αιτήσεις ασύλου 
το 2022» σημειώνει η Γκρέγκορι, η 
οποία συμμετείχε στη 2η Ευρωπαϊκή 
Διάσκεψη για τη Διαχείριση των Συ
νόρων που πραγματοποιήθηκε προ 
ημερών στην Αθήνα.

■ noious otoxous θα πρέπει 
να Βάλει η Ευρώπη για να 
αντιμετωπίσει αποτελεσματικά το 
Μεταναστευτικό;
Είναι σαφές ότι η εύρυθμη λειτουρ
γία της ασφάλειας των συνόρων θα 
πρέπει να διασφαλίζει ότι σε όσους 
επιθυμούν να αναζητήσουν διεθνή 
προστασία έχουν εγγυημένη τη δυ
νατότητα να το πράξουν. Αυτό που 
θα πρόσθετα, και μάλιστα θα τονί
σω, είναι ότι ο ισχυρός έλεγχος των 
συνόρων και ένα αποτελεσματικό 
σύστημα ασύλου είναι συμπληρω
ματικοί στόχοι που αλληλοενισχύ- 
ονται. Οταν και τα δύο λειτουργούν 
καλά, διασφαλίζουμε ότι οι γνήσι
οι αιτούντες άσυλο θα λάβουν την 
προστασία που δικαιούνται, ενώ 
ταυτοποιούμε όσους επιχειρούν να 
κάνουν κατάχρηση του συστήματος 
και να εισέλθουν παράνομα στην ΕΕ.

■ Άσυλο και υποδοχή στην 
Ελλάδα: Εχουμε πραγματική 
πρόοδο;

ΕΙΠΕ

«Η συσσώρευση 
αιτήσεων διεθνούς 
προστασίας στην 

Ελλάδα βρίσκεται σε 
συνεχή πτωτική τάση 
από τον Φεβρουάριο 
του 2020, όταν ήταν 

περίπου 112.000, έως 
τον Νοέμβριο του 2022, 

όταν ήταν λίγο κάτω 
από τις 21.000»

Ναι, χωρίς αμφιβολία. Επιτρέψτε μου 
να ξεκινήσω με μερικούς αριθμούς: 
Η συσσώρευση αιτήσεων διεθνούς 
προστασίας στην Ελλάδα βρίσκεται 
σε συνεχή πτωτική τάση από τον 
Φεβρουάριο του 2020, όταν ήταν 
περίπου 112.000, έως τον Νοέμβριο 
του 2022, όταν ήταν λίγο κάτω από 
τις 21.000. Το πιο σημαντικό, αυτή η 
πρόοδος γίνεται ενώ οι ελληνικές Αρ
χές κατέγραψαν επίσης - κατά μέσο 
όρο - 2.700 νέες αιτήσεις κάθε μήνα 
(κατά την ίδια περίοδο αναφοράς).

Μιλάμε, λοιπόν, για ένα καλύτερα 
οργανωμένο σύστημα ασύλου και 
υποδοχής στην Ελλάδα και είμαι

στην ευχάριστη θέση να πω ότι ο 
Οργανισμός της ΕΕ για το Ασυλο 
(EUAA) έχει επενδύσει πολλά σε αυ
τή την ανάπτυξη ικανοτήτων. Ως 
αποτέλεσμα, είμαι επίσης βέβαιη ότι 
βρισκόμαστε τώρα σε μια θέση όπου 
είναι δυνατή και δικαιολογημένη μια 
σταδιακή επιχειρησιακή κατάργηση 
της EUAA από την Ελλάδα.

Επιτρέψτε μου να αναφερθώ και 
στην κατάσταση των παιδιών. Εχουμε 
αναπτύξει μια πολύ αποτελεσματική 
συνεργασία με την Ειδική Γραμματεία 
για την Προστασία των Ασυνόδευτων 
Ανηλίκων. Μας έδωσε τη δυνατότητα 
να υποστηρίξουμε τις ελληνικές Αρ
χές στη χάραξη εθνικών στρατηγικών 
για την προστασία των ασυνόδευτων 
παιδιών, συμπεριλαμβανομένου ενός 
νέου συστήματος κηδεμονίας και 
ομότιμων δικτύων, όλα υπό την ηγε
σία του ειδικού γραμματέα Ηρακλή 
Μοσκώφ. Επιπλέον, αυτή η στενή συ
νεργασία - επίσης με την υποστήριξη 
άλλων διεθνών οργανισμών όπως 
η Ευρωπαϊκή Επιτροπή, ο ΔΟΜ και 
η Υπατη Αρμοστεία των Ηνωμένων 
Εθνών για τους Πρόσφυγες - επέτρε
ψε επίσης στην EUAA να διευκολύνει 
τη μετεγκατάσταση περισσότερων 
από 1.200 ασυνόδευτων παιδιών σε 
άλλα κράτη-μέλη. Μάλιστα, μόλις τον 
περασμένο Οκτώβριο η EUAA διευ
κόλυνε την 5.000ή μετεγκατάσταση 
από την Ελλάδα στο πλαίσιο των δια
φόρων μηχανισμών αλληλεγγύης από 
τα κράτη-μέλη της ΕΕ από το 2020.

■ Είναι καλύτερα 
προετοιμασμένα τα κράτη- 
μέλη σε μια ενδεχόμενη νέα 
μεταναστευτική κρίση;

Σύμφωνα με τις τάσεις ασύλου που 
μόλις δημοσιεύσαμε για το 2022, οι 
29 χώρες της ΕΕ κατέγραψαν σχεδόν 
1 εκατομμύριο αιτήσεις ασύλου το 
2022. Αυτό προστίθεται στα περί
που 4 εκατομμύρια άτομα από την 
Ουκρανία, τα οποία επωφελούνται 
από προσωρινή προστασία στην ΕΕ. 
Ενώ η ενεργοποίηση της Οδηγίας 
Προσωρινής Προστασίας εξασφάλι
σε ότι τα εθνικά συστήματα ασύλου 
δεν κατέρρευσαν επειδή η οδηγία 
δεν απαιτεί ατομική εξέταση των 
αναγκών προστασίας των καταχωρι- 
ζόντων, τα εθνικά συστήματα υπο
δοχής δέχθηκαν σημαντική πίεση 
λόγω των μεικτών ροών.

Αυτά τα δεδομένα δεν σημαίνουν 
απαραίτητα ότι υπάρχει ή θα υπάρξει 
κρίση. Πράγματι, η ΕΕ και τα κρά
τη-μέλη της είναι πολύ καλύτερα 
προετοιμασμένα από ό,τι πριν από 8 
χρόνια. Ολοι οι βασικοί οργανισμοί 
της ΕΕ έχουν ενισχυθεί από το 2016, 
και όσον αφορά μόνο την EUAA, το 
επιχειρησιακό μας αποτύπωμα έχει 
τετραπλασιαστεί σε 13 κράτη-μέλη 
της ΕΕ - το ήμισυ της Ευρωπαϊκής 
Ενωσης - μόλις από το 2019.

Ταυτόχρονα, πρέπει να αναγνωρί
σουμε ότι η επιχειρησιακή υποστή
ριξη μπορεί να φτάσει μέχρι εκεί. 
Χαιρετίζουμε τη σημαντική πρόοδο 
που σημειώνεται στις Βρυξέλλες σχε
τικά με το προτεινόμενο Σύμφωνο 
για τη Μετανάστευση και το Ασυλο 
και ζητούμε την έγκρισή του από 
τους συν-νομοθέτες το συντομότερο 
δυνατό. Παρέχει τις διαρθρωτικές 
λύσεις που απαιτούνται για την αντι
μετώπιση των προκλήσεων ασύλου 
και υποδοχής της Ευρώπης.

■ Εχουν γίνει ουσιαστικά 
βήματα για την προστασία των 
ασυνόδευτων παιδιών στην 
Ελλάδα;
Οπως αναφέρθηκε παραπάνω, η 
EUAA συνεργάζεται στενά με την 
Ειδική Γραμματεία για την Προστα
σία των Ασυνόδευτων Ανηλίκων.

Θέλω να ξεκινήσω επισημαίνοντας 
το εμβληματικό έργο Mentorship που 
τέθηκε σε εφαρμογή από τις ελλη
νικές Αρχές, με την υποστήριξη της 
EUAA. Το έργο δίνει τη δυνατότητα 
στα πρώην ασυνόδευτα παιδιά στην 
Ελλάδα, που προσλήφθηκαν από την 
EUAA, να παρέχουν υποστήριξη σε 
ασυνόδευτους ανηλίκους.

Από άποψη πολιτικής, βοηθήσαμε 
στην ανάπτυξη και στη θέσπιση ενός 
νομικού και λειτουργικού πλαισίου 
για την προστασία των ασυνόδευτων 
παιδιών, συμπεριλαμβανομένης της 
Εθνικής Στρατηγικής για την Προ
στασία των Ασυνόδευτων Παιδιών 
και ενός σχετικού εθνικού συστή
ματος κηδεμονίας.

Τέλος, μαζί με τους εταίρους μας 
στην Ευρωπαϊκή Επιτροπή, τον ΔΟΜ 
και την Υπατη Αρμοστεία του ΟΗΕ 
για τους Πρόσφυγες, διευκολύναμε 
τη μετεγκατάσταση περισσότερων 
από 1.300 παιδιών από την Ελλά
δα σε άλλα κράτη-μέλη της ΕΕ στο 
πλαίσιο του Εθελοντικού Μηχανι
σμού Αλληλεγγύης της ΕΕ. Η ΕΕ έχει 
δεσμευτεί για την προστασία των 
ασυνόδευτων παιδιών και είμαστε 
ευγνώμονες στις ελληνικές Αρχές 
για το συνεκτικό και συντονισμένο 
έργο που πραγματοποιεί αναφορικά 
με την προστασία μιας από τις πιο 
ευάλωτες ομάδες.
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1  Αύξηση στα περιστατικά βίας κατά ιατρών και
επαγγελματιών υγείας

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 45 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

299.08 cm² Κυκλοφορία: 10340

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΙ ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ

Αύξηση στα περκπαπκά βίας κατά ιατρών και επαγγελματιών υγείας
ΤΗΣ ΜΑΡΘΑΣ ΚΑΪΤΑΝΙΔΗ

Α
ύξηση παρουσιάζουν τα πε
ριστατικά βίας κατά ιατρών 
και επαγγελματιών υγείας 
(και) στη χώρα μας, με τα Τμήματα 

Επειγόντων Περιστατικών (ΤΕΠ) 
στο ΕΣΥ να μετατρέπονται συχνά 
σε πεδίο μάχης λεκτικής αλλά και 
σωματικής. Πρόκειται εντούτοις για 
παγκόσμιο φαινόμενο, γεγονός που 
οδήγησε στην αφιέρωση της 12ης 
Μαρτίου ως Ευρωπαϊκής Ημέρας 
για την Καταπολέμηση της Βίας κατά 
των Ιατρών και των Επαγγελματιών 
Υγείας.

Σύμφωνα με τον Παγκόσμιο Ορ
γανισμό Υγείας (μετανάλυση 253

διεθνών μελετών που δημοσιεύτηκε 
το 2019) το 62% των επαγγελματι- 
ών υγείας αναφέρει ότι έχει εκτεθεί 
σε κάποια μορφή βίας το τελευταίο 
έτος. Η πιο συχνή μη σωματική βία 
είναι η λεκτική (58%) και ακολου
θούν οι απειλές (33%) και η σεξου
αλική παρενόχληση (12%).

Αναγκαία μέτρα
Πίσω στη χώρα μας, τα περιστατικά 
συσσωρεύονται, με τον Πανελλήνιο 
Ιατρικό Σύλλογο (ΠΙΣ) να επισημαί
νει πως είναι αναγκαία η λήψη μέ
τρων. Μάλιστα, σε ανακοίνωσή του 
αναφέρεται σε ενδεικτικά παραδείγ
ματα, που καταδεικνύουν το μέγεθος 
και τη συχνότητα του προβλήματος. 
Ενδεικτική ή περίπτωση γενικού

γιατρού στο Κέντρο Υγείας Μοιρών, 
ο οποίος τον περασμένο Ιανουά
ριο δέχθηκε επίθεση από συνοδό 
ασθενούς με αποτέλεσμα να σπάσει 
δύο πλευρές και ισχίο και να μείνει 
αναγκαστικά εκτός υπηρεσίας για 
2 μήνες. Επίσης, τον ίδια μήνα στη 
Βέροια ασθενής γρονθοκόπησε δια- 
σώστη του ΕΚΑΒ επειδή διαφώνησε 
με το δρομολόγιο που ακολούθησε 
το ασθενοφόρο, ενώ τον περασμένο 
Ιούνιο στο τμήμα Επειγόντων Περι
στατικών στο Θριάσιο παιδίατρος 
δέχθηκε χτύπημα στο πρόσωπο από 
συγγενή ασθενούς.

Προτάσειβ
Στο πλαίσιο αυτό, ο ΠΙΣ έχει προ
χωρήσει σε προτάσεις προς την

Ενδεικτική ή περίπτωση 
γενικού γιατρού στο 
Κέντρο Υγείαε Μοιρών, 
ο onoios τον περασμένο 
Ιανουάριο δέχθηκε επίθεση 
από συνοδό ασθενούε με 
αποτέλεσμα να σπάσει δύο 
πλευρέε και ισχίο και να 
μείνει αναγκαστικά εκτόε 
υπηρεσίαε για 2 μήνεε

Πολιτεία για την καταπολέμηση 
του διαχρονικού φαινομένου με 
βασικό αίτημα «τη στελέχωση 
των υπηρεσιών υγείας με μόνιμο 
ιατρικό, νοσηλευτικό και λοιπό 
προσωπικό, αριθμητικά ικανό να 
παρέχει αξιόπιστες υπηρεσίες 
στους πολίτες». Ιδιαίτερη έμφαση 
δίδεται στην ενίσχυση των ΤΕΠ, 
ώστε να μη συνωστίζονται τακτι
κά και έκτακτα περιστατικά στον 
ίδιο χώρο και προκαλούνται συν
θήκες ανεξέλεγκτης διαχείρισης. 
Επίσης και μεταξύ άλλων συνιστά 
την εφαρμογή μπουτόν κινδύνου 
στα ΤΕΠ και τα φυλάκια εισόδου, το 
οποίο θα ειδοποιεί το πλησιέστερο 
αστυνομικό τμήμα σε περίπτωση 
κινδύνου.
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1  Νέα μήνυση σε χειρουργό...
Πηγή: POLITICAL Σελ.: 22 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

171.12 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νέα μήνυση σε χειρουργό για ιον θάνατο 
ins 14xpovns με γαστρικό δακτύάιο

Μ
ήνυση σε βάρος του χειρουργού που το
ποθέτησε γαστρικό δακτύλιο στη 14χρο- 
νη κόρη του. με συνέπεια να χάσει τη ζωή 
της από επιπλοκέςτον Ιούνιο του 2021, 
κατέθεσε ο ιερέας πατέρας της ανήλικης. Τον κατη
γορεί ότι στη διάρκεια της αστικής δικαστικής διαδι

κασίας κατέθεσε ότι η 14χρονη ήταν αυτή που υπέ
γραψε το έγγραφο συγκατάθεσης για την επέμβαση.

Ο πατέρας Βησσαρίων ανέφερε στη μήνυσή του 
πως τόσο ο ίδιος ο γιατρός όσο και οι μάρτυρες στην 
αστική διαδικασία ανέφεραν ότι η ανήλικη ενημερώ
θηκε για τις πιθανές ανεπιθύμητες ενέργειες της το
ποθέτησης γαστρικού δακτυλίου. Βέβαια, ήδη ο ει
σαγγελέας έχει ασκήσει δίωξη για πλαστογραφία και 
υπεξαγωγή εγγράφου σε βάρος του γιατρού ακριβώς

για αυτό, καθώς η γραφολογική έκθεση έδειξε ότι η 
υπογραφή δενείναιτης 14χρονης.

Στο μεταξύ, στο επόμενο διάστημα αναμένεται ο 
ανακριτής να καλέσειγια απολογία τον χειρουργό, ο 
οποίος κατηγορείται για έκθεση σε κίνδυνο σε βαθμό 
κακουργήματος για τον θάνατο της 14χρονης.

Σήμερα επίσης αναβλήθηκε η δίκη του ίδιου για
τρού. σε δεύτερο βαθμό, για τον θάνατο 24χρονου τον 
Μάιο του 2017, πάλι ύστερα από τοποθέτηση γαστρι
κού δακτυλίου. Πρωτόδικα είχε καταδικαστεί σε φυ
λάκιση 4 ετών, προς 5 ευρώ τη μέρα. 0 χειρουργός 
έχει επίσης ακόμη μια καταδίκη το 2012. σε φυλάκιση 
3 χρόνων, για τον θάνατο 41χρονης ασθενούς πάλι 
από επιπλοκές που προκλήθηκαν από την τοποθέτη
ση γαστρικού δακτυλίου.
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1  Ανησυχία για τις διώξεις κατά Δημητρά και Ολσεν
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 21 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

635.12 cm² Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΠΟ ΤΗΝ ΕΙΔΙΚΗ ΕΙΣΗΓΗΤΡΙΑ ΤΟΥ ΟΗΕ, ΜΑΙΡΗ ΛΟΛΟΡ

Ανησυχία για τις διώξεις 
κατά Δημητρά και Ολσεν

Συνεχίζονται οι αντιδράσεις για την απόπειρα φίμωσης όσων υπερασπίζονται τα 
ανθρώπινα δικαιώματα των προσφύγων που θέλουν να ζητήσουν άσυλο στην Ελλάδα

Η ειδική εισηγήτρια του ΟΗΕ για την Κατάσταση των Υπερασπιστών Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων, Μαίρη 
Λόήορ, με τον διευθυντή τπεΜΚΟ «Εήήηνικό Παρατηρητήριο των Συμφωνιών του Εήσίνκι» Παναγιώτη 
Δημητρά

►Του ΔΗΜΗΤΡΗ ΑΓΓΕΛΙΔΗ

ην ανησυχία χης για τα εξοντω
τικά περιοριστικά μέτρα που 
επιβλήθηκαν στον υπερασπι
στή ανθρωπίνων δικαιωμάτων 
Παναγιώτη Δημητρά (Ελληνι
κό Παρατηρητήριο των Συμ- 
φωνιών του Ελσίνκι) εκφράζει 
η ειδική εισηγήτρια του ΟΗΕ 

για την Κατάσταση των Υπερασπιστών Αν
θρωπίνων Δικαιωμάτων, Μαίρη Λόλορ.

Η κ. Λόλορ επισημαίνει ότι από τη στιγ
μή που έστειλε στην ελληνική κυβέρνηση 
επιστολή στην οποία εκφράζει την ανησυ
χία της για τη δίωξη του κ. Δημητρά, του 
επιβλήθηκαν τα περιοριστικά μέτρα της 
απαγόρευσης εξόδου από τη χώρα, της 
παρουσίας στο αστυνομικό τμήμα κάθε 15 
ημέρες, εγγύηση 10.000 ευρώ και απαγό
ρευση να ασχολείται με την οργάνωσή του 
και συναφείς δραστηριότητες. Αρχικά ο ει
σαγγελέας και η ανακρίτρια της Κω είχαν 
συμφωνήσει στην επιβολή απαγόρευσης 
της ενασχόλησης με την οργάνωση, αλλά 
είχαν διαφωνήσει μεταξύ τους ως προς τα 
υπόλοιπα μέτρα, με αποτέλεσμα να παρα- 
πεμφθεί η διαφωνία στο Συμβούλιο Πλημ- 
μελειοδικών.

Στην επιστολή της προς την ελληνική 
κυβέρνηση στις 28 Δεκεμβρίου, από κοινού

με τον ειδικό εισηγητή του ΟΗΕ για τα Δι
καιώματα των Μεταναστών, Φελίπε Γκον- 
ζάλες Μοράλες, η κ. Λόλορ είχε εκφράσει 
σοβαρή ανησυχία για τις διώξεις που έχουν 
ασκηθεί από την Εισαγγελία Κω εναντίον

του κ. Δημητρά, του Τόμι Ολσεν (Aegean 
Boat Report), της Ρουχί Αχτάρ (Refugee 
Biriyani & Bananas) και της Μαντί Γουί- 
λιαμσον (In-Sight Collaborative), για διευ
κόλυνση εισόδου και διαμονής παράτυπων

μεταναστών, παρ’ όλο που οι οργανώσεις 
είχαν ενημερώσει τις Αρχές για την παρου
σία των προσφύγων στην Ελλάδα και την 
πρόθεσή τους να ζητήσουν άσυλο.

«Εκφράζουμε σοβαρή ανησυχία ότι οι 
αναφερόμενες εναντίον τους έρευνες [...] 
μπορεί να ισοδυναμούν με λανθασμένη 
χρήση του ελληνικού νομικού πλαισίου για 
να τιμωρηθεί το έργο τους ως υπερασπι
στών ανθρωπίνων δικαιωμάτων, ειδικότε
ρα η ενημέρωση των ελληνικών αρχών για 
την παρουσία στην ελληνική επικράτεια 
ατόμων που επιδιώκουν να ζητήσουν άσυ
λο, δικαίωμα που το εγγυάται η ευρωπαϊκή 
και διεθνής νομοθεσία [...] Υπογραμμίζουμε 
ότι η έναρξη ποινικής διαδικασίας βασι
σμένης στην ενημέρωση των ελληνικών 
αρχών για την παρουσία στην ελληνική 
επικράτεια ατόμων που επιθυμούν να 
ασκήσουν το δικαίωμά τους να αναζητή
σουν άσυλο θα ήταν μη συνεπής με το δι
εθνές δίκαιο και τα πρότυπα ανθρωπίνων 
δικαιωμάτων, ιδίως με τη Διακήρυξη του 
ΟΗΕ για τους Υπερασπιστές Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων», σημείωναν ο ειδικός ειση
γητής και η ειδική εισηγήτρια.

Σε απάντηση των ελληνικών αρχών, που 
έστειλε αρμοδίως ο υπουργός Εξωτερικών 
Νίκος Δένδιας και δημοσιοποίησε η κ. Λό
λορ, δεν γίνεται αναφορά στις συγκεκριμέ
νες υποθέσεις, με το αιτιολογικό ότι βρίσκο
νται στο στάδιο της ποινικής διερεύνησης 
από τη Δικαιοσύνη.

Η δίωξη και τα περιοριστικά μέτρα κατά 
του κ. Δημητρά έχουν καταγγελθεί από 
πολλές οργανώσεις ανθρωπίνων δικαιω
μάτων στην Ελλάδα και στο εξωτερικό ως 
εξωφρενική απόπειρα φίμωσής του.

Στις 15 Μαρτίου
Η κ. Λόλορ ανακοίνωσε ότι θα παρουσιά

σει την τελική έκθεσή της για την πρόσφατη 
επίσκεψή της στην Ελλάδα στις 15 Μαρτί
ου. Στις προκαταρκτικές επισημάνσεις της 
μετά την επίσκεψη, είχε υπογραμμίσει την 
ανησυχία της για το ασφυκτικό και εχθρικό 
πλαίσιο που αντιμετωπίζουν στην Ελλάδα 
οι ακτιβιστές και για την ποινικοποίηση του 
έργου τους.
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1  «Σεβασμός, όχι βία στους ιατρούς»
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

926.03 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Σεβασμός, 
όχι βία
στους ιατρούς»
Οι προτάσεις
του Ιατρικού Συλλόγου

Σας !5 Φεβρουάριου, ιατρ05 στο 
νοσοκομείο Χαλκίδαε δέχθηκε 
επίθεση από συγγενή ασθενούν 
Ο Bums διαμαρτο ράθηκε για τιε 
συνθήκεε νοσηλεΐαε. Οι επιθέ- 
σείε σε επαγγελματιεε tns Υγεί
αν δεν είναι σπανίεε και γΓ αυτό 
ο Πανελλήνιοί Ιατρικόε Σύλλο
γος με αφορμή τη 12η Μαρτίου 
- Ευρωπαϊκή Ημέρα για την Κα
ταπολέμηση ms Bias κατά των 
Ιατρών, απέστειλε στην ηγεσία 
του υπουργείου Υγείαε προτά- 
σειε για την κατ απολέμηση του 
φαινομένου. Σελ,7
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1  «Σεβασμός, όχι βία στους ιατρούς»
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-03-2023

Οχι βία 
στις «λευκές 
μπλούζες»
Πώς θα ττροστατευθοΰν 
από επιθέσεις οι γιατροί

Το 8% έως 38% των επαγγελμάτων υγείας έχει υποστεί σωματική βία κατά την άσκηση του έργου του σε κά
ποια στιγμή της καριερας του, σύμφωνα με τον Παγκόσμιο Οργανισμό Υγείας.

Της ΙΊΕΝΝΥΣ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

Στις 1S Φεβρουάριου, ο πρώην 
πρόεδρον του Ιατρικού Συλλό
γου Εύβοιαν και συντονιστήν δι
ευθυντήν Παθολογικήν Κλινικήν 
στο νοσοκομείο Χαλκίδαν, Πώρ- 
Yos Χαλιώτην, δέχθηκε επίθεση 
από συγγενή ηλικιωμένην ασθε
νούν. Ο θύτην διαμαρτυρήθηκε 
για τιν συν θήκεν νοσηλείαν την 
μητέραν του. Ακολούθησε δια- 
πληκτισμόν, ο άνδραν έσπρω
ξε δυνατά τον γιατρό ο onoios 
έπεσε στο πάτωμα και χτύπησε 
στο κεφάλι.

Στιν 8 Ιανουάριου, ο Σταύ
ρο s Καλπαδάκην, γενικόν για
τρόν στο Κέντρο Υγείαν Μοιρών 
στο Ηράκλειο Κρήτην, δέχθηκε 
επίθεση από συνοδό ασθενούν 
με αποτέλεσμα να σπάσει δύο 
πλευρά και ισχίο. Ο ασθενών είχε 
εξαιρετικά χαμηλά επίπεδα σαχ- 
κάρου με αποτέλεσμα να χρεια
στεί ορόν γλυκόζην και επιπλέ
ον ενέσειν γλυκόζην, τιν οποϊεν 
-από ό,τι κατάλαβε εκ των υστέ
ρων το προσωπικό του Κέντρου 
Υγείαν που ήταν παρόν στο πε
ριστατικό^ θεώρησε ο συνοδόν 
a>s εμβόλια για την C0VID-19!

Τον περασμένο Οκτώβριο, 
στη Βέροια, ασθενών σε ασθε
νοφόρο γρονθοκόπησε διασώ- 
στη επειδή διαφώνησε με το 
δρομολόγιο που ακολούθησε 
το όχημα. Στο Θριάσιο, ένα νο
σοκομείο όπου οι εργαζόμενοι 
καταγγέλλουν συχνά περιστα

τικά βίαν εναντίον του προσω
πικού, το πιο πρόσφατο συμβάν 
αφορούσε επίθεση συνοδού σε 
προσωπικό την Μαιευτικήν-Γυ- 
ναικολογικήν Κλινικήν. Σύμφω
να με τον Παγκόσμια Οργανισμό 
Υγείαν, το 8% egjs 38% των επαγ- 
γελματιών υγείαν έχει υποστεί 
σωματική βία κατά την άσκηση 
του έργου του σε κάποια στιγμή 
την καριέραν του. Εκημάται-με 
βάση διεθνεϊν μελέτες- ότι έξι 
στοάν δέκα επαγγελματΐεν υγεί
αν έχουν εκτεθεί σε κάποια μορ
φή βίαν (συμπεριλαμβανομένην 
την λεκτικήν βίαν, των απειλών 
και την σεξουαλικήν παρενόχλη
σην), στον χώρο εργασίαν τουν 
το τελευταίο £ros.

Αίσθημα ματαϊωσηβ
Σύμφωνα με τον Πανελλήνιο 

Ιατρικό Σύλλογο, «τα φαινόμενα 
βίαν σε υπηρεσίεν υγείαν παρου
σιάζουν έξαρση σε περιοχέν με 
έντονη παραβατικότητα, και σε 
περιόδου s που η κοινωνία δέχε
ται ασφυκτική πίεση με ταυτό
χρονη υποβάθμιση την στελέ
χωσαν των υπηρεσιών υγείαν». 
Νοσοκομειακοί μσνάδεν υγείαν 
με λίγο προσωπικό, μεγάλεν κα
θυστέρησην στην εξυπηρέτηση 
των ασθενών και πολλέν εντά- 
σειν, αλλά και με ελλιπή φύλαξη 
και εύκολη πρόσβαση σε χώρουν 
όπου μπορούν να παρεισφρή
σουν παραβατικά στοιχεία, γίνο
νται πεδίο σχεδόν καθημερινών 
περιστατικών βίαν, απορρυθμί-

«Τειοια φαινόμενα 
παρουσιάζουν έξαρση 
σε περιόδους που 
η κοινωνία δέχεται 
ασφυκτική πίεση με 
ταυτόχρονη υποβάθμι
σα ζπς στεΜχωσης 
ίων υπηρεσιών 
υγείας»,
ζονταν τη λειτουργία των υπη
ρεσιών και προκαλώνταν αίσθη
μα ματαίωσην orous γιατρούν 
και νοσηλευτέν που τα βιώνουν.

Ο ΠΙΣ με αφορμή την 12η 
Μαρτίου, Ευρωπαϊκή Ημέρα για 
την Καταπολέμηση την Bias κα
τά των Ιατρών και των Επαγγελ- 
ματιών Υγείαν, απέστειλε στην 
ηγεσία του υπουργείου Υγείαν 
προτάσειν όπωε αυτέε διατυ
πώθηκαν κατά την πρόσφατη 
σύνοδο των προέδρων των Ια
τρικών Συλλόγων, για την κα

ταπολέμηση του φαινομένου.
Η πρώτη πρόταση αφορά 

τη στελέχωση των υπηρεσιών 
υγείαν με μόνιμο προσωπικό, 
αριθμητικά ικανό να παρέχει 
αξιόπιστεν υπηρεσίεν orous πο- 
Airts μειώνονταν δραστικά τουν 
xpovaus αναμονήν στα Επείγο
ντα και στιν XioiES για χειρουρ
γέ ία και άλλεν πράξειν. Ο ΠΙΣ 
ζητεί επίσην τοποθέτηση πορ
τών ασφαλείαν σε κλινικόν και 
εργαστήρια και είσοδο σε αυτά 
μόνο με πληκιρολόγηση κωδι
κού, αλλά και κομβίου κινδύνου 
στα Επείγοντα και στα φυλάκια 
εισόδου, το οποίο θα ειδοποι
εί το πλησιέστερο αστυνομικό 
τμήμα σε περίπτωση κινδύνου. 
Στελέχωση απαιτείται, σύμφωνα 
με τον σύλλογο, και στη φύλαξη 
των νοσοκομείων με εκπαιδευ
μένο προσωπικό, ενώ τονίζε
ται η ανάγκη ανάληψην υπο
χρέωσην από την υπηρεσία να 
στραφεί εναντίον εκείνου που 
βιαιοπραγεΐ, κινητοποιώνταν τιν 
αστυνομικόν αρχέν και καταθέ- 
τονταν μηνΰσειν. Τέλον, ο ΓΠΣ

χαρακτηρίζει ύψterms σημασί
αν την ίδρυση και λειτουργία 
παρατηρητηρίου περιστατικών 
βίαν σε κάθε υπηρεσία υγείαν με 
κεντρικό συντονισμό για την 
αξιόπιστη καταγραφή, αντιμε
τώπιση και διεκπεραίωση των 
περιστατικών.

Atpioes
«Στη χώρα pas είναι σημαντι

κό να περιοριστεί άμεσα το φαι
νόμενο πριν διογκωθεί με ανε
ξέλεγκτο τρόπο. Ηδη σε χώρεν 
όπων οι ΗΠΑ και το Πακιστάν 
έχουν αναγκαστεί να λάβουν 
δραστικά μέτρα στιν εισόδουν 
δομών υγεϊαΞ, κάτι που πρέπει 
να αποφύγουμε», σημειώνει ο 
HE, Εστιάζει δε στην ευαισθη- 
ιοποϊηση και ms Kotvuvias. Στο 
πλαίσιο αυτό, atpioes με το μήνυ
μα «Οχι βία στιν λευκόν μπλού- 
ζεν» και την παραίνεση «Σεβα
στείτε tous γιατρούν και τουν 
νοσηλευτέν που σαν περιθάλ
πουν» έχουν αναρτηθεί σε νο
σοκομεία και στουν σταθμοϋν 
μετρά.
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1  Συλλαλητήριο για μέτρα ενίσχυσης των
νοσοκομείων

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

130.25 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΕΛΛΑ

Συλλαλητήριο 
για μέτρα 
ενίσχυσης των 
νοσοκομείων

Συλλαλητήριο στον Πλα
τανότοπο Γιαννιτσών, την 
Κυριακή 12 Μάρτη, στις 11 
π.μ., οργανώνουν σωματεία, 
σύλλογοι και κοινωνικοί 
φορείς της Πέλλας, συνε
χίζοντας τον αγώνα τους για 
ουσιαστικά μέτρα ενίσχυσης 
των Νοσοκομείων Εδεσσας 
και Γιαννιτσών και των Κέ
ντρων Υγείας του νομού.

Απαιτούν να λειτουργή
σει άμεσα η ΜΕΘ στο Νο
σοκομείο Εδεσσας, πλή
ρη εξοπλισμό και στελέχω- 
ση με μόνιμο προσωπικό ό
λων των δημόσιων δομών 
Υγείας, μονιμοποίηση των 
συμβασιούχων. Επίσης, κα
μία μετακίνηση / συγχώνευ
ση τμημάτων των νοσοκο
μείων του νομού, αλλά και 
κατάργηση του νόμου για 
το «νέο ΕΣΥ» που βαθαί
νει την εμπορευματοποίη- 
ση της Υγείας.

Διεκδικούν δημόσια και 
δωρεάν Υγεία για όλους, 
με πλήρη και αποκλειστι
κή χρηματοδότηση από τον 
κρατικό προϋπολογισμό.

Στο κάλεσμά τους προς 
τον λαό της περιοχής ση
μειώνεται: «Τώρα, περισσό
τερο από ποτέ, είναι απα
ραίτητο να πολλαπλασια- 
στούν οι εστίες αγώνα και 
αντίστασης. Να μη δώσουμε 
άλλο χώρο σε όσους καλ
λιεργούν την αδράνεια και 
την απογοήτευση, στις πολι
τικές που βάζουν σε κίνδυ
νο την υγεία μας και τη ζωή 
μας. Να βάλουμε μπροστά 
τις δικές μας ανάγκες. Να 
ακυρώσουμε τους σχεδια- 
σμούς για πλήρη υποβάθμι- 
ση του δημόσιου συστήμα
τος Υγείας».
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1  Κινητοποίηση για τη Δημόσια Υγεία
Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

886.61 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Το ΕΣΥ, το Νοσοκομείο Χανίων είστε εσείς... 
στηρίξτε το!» Αυτό διαδήλωσαν χθες το από
γευμα στους δρόμους των Χανίων οι υγειο
νομικοί ζητώντας τη στήριξη rnc κοινωνίας. 
Στη συγκέντρωση και στην πορεία στους δρό
μους της πόλης που nrav ιδιαίτερα μαζική, 
συμμετείχαν δεκάδες σωματεία και άλλες συλ- 
λογικότητες.

ΧΘΕΣ ΣΤΑ ΧΑΝΙΑ

Κινητοποίηση για 
τη Δημόσια Υγεία

Μ
είζον θέμα για τους υγειονομικούς «η ιδιωτι
κοποίηση του Εθνικού Συστήματος Υγείας», με 
τον πρόεδρο του Σωματείου Εργαζομένων στο 
Νοσοκομείο Χανίων κ. Βαρδή Γεωργιακάκη να τονί

ζει πως το ίδρυμα διαθέτει το μισό προσωπικό από αυτό 
που θα έπρεπε να έχει.

«Το Νοσοκομείο τείνει με τις πολιτικές της κυβέρνησης 
προς την ιδιωτικοποίηση. Πως γίνεται αυτό; Με την υπο- 
στελέχωση, την εξάντληση του προσωπικού, τις ατελείωτες 
ώρες εργασίας χωρίς ρεπό. Υπάρχουν κλινικές που πάνε 
να συγχωνευτούν, γιατροί που παραιτούνται γιατί δεν αντέ
χουν τις συνθήκες, δεν μπορούν να τα βγάλουν πέρα με 
αυτόν τον πενιχρό μισθό και στρέφονται προς το εξωτε
ρικό, την Κύπρο. Υπάρχουν οι παθολογικές κλινικές που 
έχουν τραβήξει μεγάλο βάρος και οι λιγοστοί παθολόγοι 
δεν αντέχουν άλλο! Οι χειρουργικές κλινικές έτειναν να 
συγχωνευτούν, το αποτρέψαμε ως σωματείο είπαμε πως 
“δεν θα γυρίσουμε πίσω, δεν θα συρρικνωθούμε”. Στα επεί
γοντα του Νοσοκομείου οι ειδικευόμενοι δεν προλαβαί
νουν να ξεκουραστούν, να πάρουν ρεπό και αυτό φαίνε
ται σε εσάς τους Χανιώτες! Υπάρχουν συνάδελφοι που εί
ναι 7 χρόνια με ελαστικές σχέσεις εργασίας, κανείς δεν τους 
μονιμοποιεί για να τους έχει ομήρους! Πραγματικά ντρο
πή!».

Ο κ. Γεωργιακάκης έκανε μια εκτενή αναφορά σε όλες 
τις κλινικές του ιδρύματος περιγράφοντας την κατάστα
ση συμπληρώνοντας πως οι συνθήκες είναι τέτοιες που 
«αισθανόμαστε και εμείς πως γινόμαστε επικίνδυνοι, για
τί δεν αντέχουμε άλλο». Υπογράμμισε πως σε κάποιες κλι
νικές όπως η ορθοπεδική απαιτούνται τρία χρόνια για να 
γίνει ένα προγραμματισμένο χειρουργείο και πως ανάλογα 
προβλήματα αντιμετωπίζουν και οι άλλες κλινικές. «Πριν 
από ένα χρόνο στο Υπουργείο είπα στην αναπλ. Υπουρ
γό κ. Γκάγκα: “Τι κάνετε, μας κλείνετε ειδικότητες;” και μου 
είπε: “κ. Γεωργιακάκη τι θέλετε; Το Ηράκλειο είναι δίπλα 
σας.” Δεν είναι δίπλα μας κ. Υπουργέ θα πεθαίνει κόσμος 
στο δρόμο. Ας βγουν να πουν στους πολίτες ότι το Ηρά
κλειο είναι δίπλα μας και ότι σε λίγο το Νοσοκομείο Χα
νίων θα είναι Κέντρο Υγείας. Ο κόσμος βλέπει εμάς και ξε- 
σπάει σε εμάς, αλλά δεν φταίμε εμείς! Ο σκοπός της κυ
βέρνησης και της προηγούμενης και αν θέλετε και της επό
μενης είναι να ιδιωτικοποιήσει την υγεία» κατέληξε χα
ρακτηριστικά.

Στο θέμα της υποστελέχωσης αναφέρθηκε και ο κ. Μα
νώλης Αναγνωστόπουλος από το σωματείο εργαζομέ
νων στο Ψυχιατρείο Χανίων λέγοντας πως «προσλήψεις 
για τον ψυχιατρικό τομέα έχουν να γίνουν από το 2017, 
ήλθαν οι αναστολές και οι παραιτήσεις και έχουμε μείνει 
ελάχιστοι στον ψυχιατρικό τομέα! Ζητάμε την άμεση χρη
ματοδότηση της ψυχικής υγείας, επάνδρωση με κατάλληλο 
προσωπικό. Και ενώ υπάρχουν τόσα προβλήματα, ο χώ
ρος του πρώην ψυχιατρείου ανήκει στο ΤΑΙΠΕΔ και από 
1η Απριλίου σταματάει η ηλεκτροδότηση και οι υπηρεσίες 
που λειτουργούν εκεί μένουν χωρίς ρεύμα! »

«ΝΑ ΣΤΗΡΙΧΘΕΙ ΤΟ ΕΣΥ 
ΑΠΟ ΤΗΝ ΚΟΙΝΩΝΙΑ»

«Μην ακούτε κανένα ότι το Νοσοκομεία μας έχει στε
λεχωθεί με προσωπικό είναι ένα μεγάλο ψέμα. Οι γιατροί 
και το νοσηλευτικό προσωπικό που έχει απομείνει έχει 
εξουθενωθεί μετά και την πανδημία. Η ασφαλής εφημέ- 
ρευση για πάρα πολλές κλινικές του νοσοκομείου (παθο
λογικές, χειρουργικές, ορθοπεδική) έχει καταργηθεί εδώ 
και καιρό. Όλοι οι νέοι συνάδελφοι φεύγουν στο εξωτε
ρικό, ένα απίστευτο κόστος που θα το βρούμε μπροστά μας»

είπε στην τοποθέτηση της η κ. Κατερίνα 
Μανιμανάκη αντιπρόεδρος τηςΈνωσης 
Γιατρών ΕΣΥ Χανίων. Η ίδια υπογράμμισε 
πως «το Νοσοκομείο πρέπει να στηριχθεί από 
την κοινωνία γιατί η κυβέρνηση αυτή δεν στηρί
ζει».

«Η υποστελέχωση στην υγεία έχει κοστίσει χιλιάδες ζωές 
και εν καιρό πανδημίας και πριν και μετά. Ο σχεδιασμός 
είναι για ιδιωτικοποίηση της υγείας, κάτι που δεν μας βρί
σκει σύμφωνους» είπε ο πρόεδρος του σωματείου εργα
ζομένων στο ΕΚΑΒ Χανίων κ. Ιγνάτιος Κυρίτσης ζη
τώντας ενίσχυση με προσωπικό, μονιμοποίηση των 
συμβασιούχων, δημιουργία νέου τομέα στο τμήμα Ταυ- 
ρωνίτης- Κολυμβάρι και επισήμανε πως το ΕΚΑΒ Χανίων 
λειτουργεί με τρία ασθενοφόρα για ένα πληθυσμό 170.000 
μόνιμων κατοίκων.

«Δεν μας αρμόζει ένα σύστημα υγείας που οι πολίτες θα 
βάζουν το χέρι στην τσέπη για να αγοράζουν υπηρεσίες, 
που στα Νοσοκομεία θα κυριαρχούν οι εργολαβικοί ερ
γαζόμενοι με ελαστικές σχέσεις εργασίας» ανέφερε η κ. Σο
φία Γεωργουσάκη γραμματέας του Σωματείου Εργαζο
μένων στο Νοσοκομείο Χανίων.

Το παρών έδωσε ο πρόεδρος του σωματείου εργαζομέ
νων στο ΠΑΓΝΗ κ. Δημήτρης Βρύσαλης που σημείω
σε πως: « Το Υπουργείο υγείας, η κυβέρνηση η σημερινή 
και η προηγούμενη έχουν στόχο να αποδυναμώσουν τη 
δημόσια και δωρεάν υγεία και να δώσουν κομμάτια της 
στο μεγάλο ιδιωτικό κεφάλαιο. Κάτι που κάνει σήμερα η 
κυβέρνηση με το παιδοογκολογικό νοσοκομείο που το πα

ραδίδει στο ίδρυμα Βαρδινογιάννη, 
κάτι που έκανε η κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ 

φτιάχνοντας το πρώτο ιδιωτικό νοσο
κομείο στη Σαντορίνη.» Συμπλήρωσε πως 

οι πρόσφατες κινητοποιήσεις έδειξαν πως «ο 
λαός μας έχει αποφασίσει να μην παίξει τη ζωή του “ρου

λέτα”, οι μεγαλειώδεις λαϊκές κινητοποιήσεις δείχνουν το 
δρόμο που πρέπει να ακολουθήσει όλος ο Κρητικός λαός». 
Ο κ. Βρύσαλης επισήμανε πως στην Κρήτη υπάρχει έλ
λειψη 4.000 εργαζόμενων.

Στα προβλήματα του Νοσοκομείου Ρεθύμνου αναφέρ
θηκε ο πρόεδρος των εργαζόμενων κ. Γιώργος Γεωργια- 
κάκης, ενώ ο πρόεδρος των γιατρών στο ίδιο Νοσοκομείο 
υπογράμμισε ότι «θρηνούμε χιλιάδες θύματα γιατί οι κυ
βερνώντας που είχαν προειδοποιηθεί έγκαιρα δεν έκαναν 
τίποτα ώστε να μην πεθαίνουν οι συνάνθρωποι μας έξω 
από τις εντατικές ή στα σπίτια τους.»
Την εκδήλωση χαιρέτησαν εκπρόσωποι της ΟΕΝΓΕ, του 

σωματείου Ιδιωτικών Υπαλλήλων, του Εργατικού Κέντρου 
Χανίων και έδωσαν το παρών δα<άδες πρωτοβάθμια σω
ματεία και φοιτητικοί σύλλογοι. Επίσης παραβρέθηκαν στο 
συλλαλητήριο ο αντιπεριφερειάρχης Ν. Καλογερής, ο δή
μαρχος Π. Σημανδηράκης, οι αντιδήμαρχοι Μ. Καλογρι- 
δάκης και ο περ. σύμβουλος Α. Μαρινάκης, ο αντιδή- 
μαρχος Καντάνου - Σέλινου Μ. Μπικάκης, ο δήμαρχος 
Πλατανιά Γ. Μαλανδράκης, ο αντιδήμαρχος Πλατανιά κ. 
Γ. Καλάίτζάκης, δημοτικοί σύμβουλοι κ.ά.

Γ.ΚΩΝ.

Συγκέντρωση και πορεία, 
για τη στήριξη του ΕΣΥ και του 
Νοσοκομείου Χανίων χθες το 

απόγευμα στα Χανιά.
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1  Βροντερό «όχι» στο ξεπούλημα του ΕΣΥ από tous
υγειονομικοί

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

199.96 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΓΚΡΗΤΙΟ ΣΥΛΛΑΛΗΤΗΡΙΟ
Βροντερό «όχι» στο ξεπούλημα του ΕΣΥ από tous υγειονομικοί
ΓΙΑ ακόμα μία φορά ξεχύθηκαν στους δρό
μους των Χανίων οι υγειονομικοί ολόκληρης 
της Κρήτης, προκειμένου να διαμαρτυρηθούν 
για την ιδιωτικοποίηση του ΕΣΥ που μεθοδεύει 
η κυβέρνηση Μητσοτάκη και έχει πάρει «σβάρ
να» τα νοσοκομεία της χώρας, υποβαθμίζοντας 
τις συνθήκες λειτουργίας τους, κάνοντας έτσι την 
πρόσβαση στην δημόσια υγεία ακόμη πιο δύσκο
λη. Ιατροί, νοσοκόμοι, διασώστες, διοικητικοί 
υπάλληλοι από όλη την Κρήτη, ζήτησαν καλύ
τερους μισθούς και όρους εργασίας στην υγεία, 
εκφράζοντας σε όλους τους τόνους την αντίθε
σή τους με την υποστελέχωση και την ιδιωτικο
ποίηση του Εθνικού Συστήματος Υγείας. Ο πρό
εδρος των εργαζομένων του Νοσοκομείου Χανί
ων, Βαρδής Γεωργακάκης, απευθύνει κραυγή

αγωνίας για την τύχη του νοσοκομείου Χανίων. 
Συγκεκριμένα δηλώνει πως «Η υγεία δεν εμπο
ρευματοποιείται. Το νοσοκομείο Χανίων, έχει 
το μισό προσωπικό από αυτό που θα έπρεπε να 
έχει. Δεν αντέχουμε άλλο. Είναι ακριβώς το μισό 
προσωπικό από αυτό που θα έπρεπε να είναι. 
Οι μισοί από αυτούς με ελαστικές σχέσεις εργα
σίας. Είναι σε ένα καθεστώς ομηρίας επτά χρό
νια». Από την άλλη, ο πρόεδρος του Σωματείου 
Εργαζομένων του ΠΑΓΝΗ, Δημήτρης Βρυσάλης, 
υποστήριξε πως «η ανάγκη για ανάπτυξη όλων 
των δομών υγείας είναι απαραίτητη σε όλο το 
νησί. Σκοπεύουν να αποδυναμώσουν τη δημό
σια υγεία, και να δώσουν κομμάτια υγείας στο 
ιδιωτικό κεφάλαιο». Τα προβλήματα που αντιμε
τωπίζει το νοσοκομείο Ρεθύμνου που δεν διαφέ

ρουν από εκείνα των Χανίων και του Ηρακλεί
ου, ανέφερε ο Πρόεδρος του Σωματείου Εργα
ζομένων του Νοσοκομείου Ρεθύμνου, Γιώργος 
Γεωργακάκης, ο οποίος τόνισε επίσης την ανά
γκη ένταξης του κλάδου στα βαρέα και ανθυγι
εινά αλλά και την μεταβολή του μισθολογικού 
καθεστώτος. «Αυτή η πολιτική στην υγεία δεν 
μπορεί να προχωρήσει άλλο. Η υγεία είναι ένα 
αγαθό για όλους. Το ΕΚΑΒ Χανίων ζητά στελέ- 
χωση ασθενοφόρων, στελέχωση ασθενοφόρων 
και προσλήψεις», τόνισε ο Ιγνάτιος Κυρίτσης, 
πρόεδρος των εργαζομένων ΕΚΑΒ Χανίων. Η 
παρουσία του κόσμου στο παγκράτιο υγειονομι
κό συλαλλητήριο ήταν μαζικότατη, με τους υγει
ονομικούς να πραγματοποιούν πορεία διαμαρ
τυρίας προς κέντρο της πόλης.
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1  Στα χέρια ιδιωτών ο παιδοογκολογικός τομέας
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

501.8 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΠΙΚΙΝΔΥΝΟ ΤΟ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ

Στα χέρια ιδιωτών 
ο παιδοογκολογικός τομέας

ΣΕΛ. 4
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1  Στα χέρια ιδιωτών ο παιδοογκολογικός τομέας
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-03-2023

ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΓΙΑ ΤΗΝ ΙΔΙΩΤΙΚΟΠΟΙΗΣΗ ΤΟΥ ΠΑΙΔΟΟΓΚΟΛΟΓΙΚΟΥ ΚΕΝΤΡΟΥ

Στα χέρια των ιδιωτών ο τομέας
των νεοπλασματικών ασθενειών μικρών παιδιών

Κ
αθ' όλα έτοιμη είναι η κυβέρνηση της ΝΔ να 
παραδώσει τον ευαίσθητο και ζωτικής σημα
σίας τομέα της αντιμετώπισης των νεοπλα
σματικών ασθενειών μικρών παιδιών στα χέ
ρια ιδιωτών, αφού την ερχόμενη βδομάδα έχει προ
γραμματίσει να φέρει προς ψήφιση στην Ολομέλεια 

της Βουλής το νομοσχέδιο μετατροπής του Παιδο- 
ογκολογικού Κέντρου σε Νομικό Πρόσωπο Ιδιωτι
κού Δικαίου.

Το νομοσχέδιο φέρει τον ακριβή τίτλο«Σύσταση 
νομικού προσώπου ιδιωτικού δικαίου με την επωνυ
μία "Ογκολογικό Κέντρο Παίδων «Μαριάννα Β. Βαρ- 
δινογιάννη - ΕΛΠΙΔΑ»", εκσυγχρονισμός του δικαί
ου για τη δωρεά και μεταμόσχευση οργάνων, ρυθ
μίσεις για την αντιμετώπιση της πανδημίας του κο- 
ρονοϊού COVID-19 και την προστασία της δημοσί
ας υγείας και άλλες επείγουσες ρυθμίσεις», του ο
ποίου χτες ολοκληρώθηκε η συζήτηση στην αρμό
δια Επιτροπή της Βουλής.

Ο ειδικός αγορητής του ΚΚΕ, Γιώργος Λα- 
μπρούλης, μεταφέροντας στη Βουλή τα αιτήμα
τα των εργαζομένων και των γονιών που εξέφρα- 
σαν την αντίθεσή τους με αγωνιστικές κινητοποι
ήσεις, απαίτησε την άμεση απόσυρση του νομο
σχεδίου, μαζικές, μόνιμες προσλήψεις όλου του 
αναγκαίου προσωπικού στο δημόσιο σύστημα Υ
γείας και συγκεκριμένα στα δύο νοσοκομεία παί
δων. Αλλά και γενναία αύξηση των κρατικών δα
πανών για την Υγεία, για την κάλυψη των συνε
χώς διευρυνόμενων σύγχρονων αναγκών που προ
κύπτουν, αποκλειστική χρηματοδότηση από τον 
κρατικό προϋπολογισμό, κατάργηση των άμεσων 
και έμμεσων πληρωμών των ασθενών, κάθε επι
χειρηματικής δράσης στην Υγεία και δημιουργία 
σύγχρονων, δημόσιων, απολύτως δωρεάν παιδο- 
ογκολογικών κέντρων, όχι μόνο στην Αθήνα αλλά 
και σε άλλες πόλεις, που θα εξασφαλίζουν την ο
λοκληρωμένη αντιμετώπιση των ογκολογικών α

σθενών, των παιδιών, με όλες τις απαραίτητες ι
ατρικές και άλλες επιστημονικές ειδικότητες.

Οπως ανέδειξε, η κυβέρνηση, στον αντίποδα 
αυτών των δίκαιων διεκδικήσεων, με το νομοσχέ
διο προωθεί:

- Τη σταδιακή απαλλαγή του κράτους από την ευ
θύνη χρηματοδότησης του ευαίσθητου τομέα αντι
μετώπισης του παιδικού καρκίνου και των νεοπλα
σματικών νόσων της παιδικής ηλικίας, για να την ε- 
ναποθέσει στους... «φιλεύσπλαχνους» δωρητές ε
πιχειρηματίες ώστε η κρατική συμβολή να περιορί
ζεται στο ελάχιστο. «Εξάλλου, αυτό το βλέπουμε και 
στα κατ’ όνομα δημόσια νοσοκομεία και στην κρα
τική χρηματοδότηση», σημείωσε.

- Τη λειτουργία του Παιδοογκολογικού Κέντρου 
με ιδιωτικοοικονομικά κριτήρια, που θα εξαρτάται 
ακριβώς από την ικανότητα εύρεσης εσόδων. Ετσι, 
το περιεχόμενο και οι σκοποί - όπως αναφέρεται 
άλλωστε στο νομοσχέδιο - της ιατρικής ερευνητι
κής δραστηριότητας που θα αναπτυχθεί, τα ερευ
νητικά πρωτόκολλα, οι μελέτες και τα λοιπά θα γί
νονται με γνώμονα το κέρδος.

- Την κοστολόγηση όλων των ιατρικών εξετάσε
ων, τις οποίες θα πληρώνουν αδρά οι οικογένειες. 
Αναφέρεται στο νομοσχέδιο: «Οι πόροι του νομικού 
προσώπου και τα λοιπά είναι τα ημερήσια νοσήλια 
και οι εισπράξεις από τις σχετικές με το αντικείμε
νό του ιατρικές πράξεις». Στην καλύτερη των περι
πτώσεων ο ΕΟΠΥΥ θα καταβάλλει στο Κέντρο τα 
αντίστοιχα χρηματικά ποσά γεμίζοντας τα ταμεία 
του Κέντρου, όπως γίνεται φυσικά και στα ιδιωτι
κά νοσοκομεία.

- Τη διάλυση των εργασιακών σχέσεων του 
προσωπικού, γεγονός που εκτός των άλλων θα 
έχει άμεση επίπτωση και στην ποιότητα των πα
ρεχόμενων υπηρεσιών περίθαλψης σε αυτόν τον 
εξειδικευμένο τομέα. Δεν διευκρινίζεται επίσης 
η σχέση εργασίας που θα έχουν οι εργαζόμενοι

με το Κέντρο. Δεν αναφέρεται πουθενά ο όρος 
μόνιμης και αποκλειστικής απασχόλησης ούτε δι
ευκρινίζεται τι θα γίνει με το προσωπικό που ή
δη υπηρετεί με ως επικουρικό, μέσω ΟΑΕΔ, με 
συμβάσεις, κ.λπ.

- Τη μεταφορά σε καθεστώς ιδιωτικού δικαίου 
μιας μονάδας μεταμόσχευσης μυελού των οστών 
και τριών αιματολογικών ογκολογικών μονάδων που 
είναι ήδη υποστελεχωμένες. Ετσι, θα αναγκάζονται 
οι ασθενείς να πληρώνουν από την τσέπη τους για 
να έχουν και επικουρική παροχή υπηρεσιών Υγείας.

«Μέσω της κατεύθυνσης αυτής του νομοσχεδίου 
είναι συμπυκνωμένη όλη η ουσία της μετατροπής της 
Υγείας σε εμπόρευμα», επισήμανε ο Γ. Λαμπρούλης.

«Ευελιξία» και δωρεές σε 
βάρος της υγείας των παιδιών

Ο υπουργός Υγείας, Θ. Πλεύρης, ανέφερε κυνι- 
κά μιλώντας στην Επιτροπή: «Ναι, έχουμε πει ότι 
εμείς πιστεύουμε στο μοντέλο των νομικών προ
σώπων ιδιωτικού δικαίου». Και πρόσθεσε: «Δίνονται 
δυνατότητες διοικητικής ευελιξίας» για «προσέλκυ
ση περισσότερων δωρεών, με ωραίες, άμεσες συ

νεργασίες με το εξωτερικό ή το εσωτερικό, με τη 
δυνατότητα πέραν του προσωπικού, το οποίο λαμ
βάνει από το ΕΣΥ, να λαμβάνει και επιπλέον εξειδι- 
κευμένο προσωπικό», «να μπορεί να έχει μια αυτο
τέλεια λειτουργίας, να έχει επιπλέον πόρους από 
κλινικές δοκιμές, οι οποίες μπορεί να υπάρχουν ή 
από άλλες δραστηριότητες, και να μην έχει, ενδε
χομένως, τη σκληρή λειτουργία ως προς την ευε
λιξία του, που μπορεί να έχει ένα νομικό πρόσωπο 
δημοσίου δικαίου», επιβεβαιώνοντας έτσι όλα όσα 
ανέφερε ο Γ. Λαμπρούλης.

Στην απουσία «λογοδοσίας και διαφάνειας» ε
ντοπίζει το πρόβλημα του νομοσχεδίου ο ΣΥΡΙΖΑ, 
που θυμίζουμε ήταν η κυβέρνησή του που ίδρυσε το 
πρώτο Νοσοκομείο ΑΕ, στη Σαντορίνη. Οπως ανέ
φερε ο εισηγητής του ΣΥΡΙΖΑ, Ανδ. Ξανθός, όσον 
αφορά τη μονάδα, «όλοι αναγνωρίζουν ότι είναι κέ
ντρο εμπειρογνωμοσύνης ενταγμένο στα ευρωπα
ϊκά δίκτυα και κλινικές μελέτες υπάρχουν σήμερα 
και συνεργασίες με το εξωτερικό και δυνατότητα 
υποδοχής δωρεών για τη συνεχή αναβάθμιση του 
εξοπλισμού». «Αυτά υποτίθεται ότι είναι τα θέματα 
ευελιξίας τα οποία είναι ο λόγος για τον οποίο γίνε
ται αυτή η αλλαγή;», αναρωτήθηκε, θεωρώντας ό
τι δεν γίνεται και καμία ουσιαστική μεταρρύθμιση.

89 νεκροί με C0VID και αύξηση διασωληνωμένων
Δεκάδες εξακολουθούν να είναι οι νεκροί με COVID-19 κάθε βδομάδα, αφού σύμφωνα και με την τε

λευταία εβδομαδιαία Εκθεση Επιδημιολογικής Επιτήρησης Αναπνευστικών Λοιμώξεων Εβδομάδα, για 
το διάστημα 27 Φεβρουάριου - 5 Μαρτίου, άλλοι 89 άνθρωποι με κορονοϊό έχασαν τη ζωή τους. Οι νέ
ες διασωληνώσεις ήταν 31, δηλαδή αυξήθηκαν 7% σε σχέση με τις προηγούμενες 4 βδομάδες. Το σύ
νολο των νέων εισαγωγών ασθενών 00νΐϋ-19ήταν 925, μείωση 3,4%, ενώ σταθερή παραμένει η θετι- 
κότητα. Παράλληλα, η επιτήρηση του ιικού φορτίου στα αστικά λύματα_έδειξε αύξηση της κυκλοφο
ρίας του ιού σε 4 από τις 10 περιοχές που ελέγχθηκαν: Λάρισα +32%, ζάνθη +32%, Αλεξανδρούπο
λη +13%, Αττική +12%.
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1  Ακόμα 89 θάνατοι από κορωνοϊό την τελευταία
εβδομάδα

Πηγή: ΛΟΓΟΣ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

351.21 cm² Κυκλοφορία: 60

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ακόμα 89 θάνατοι 
από κορωνοϊό την 

τελευταία εβδομάδα
Σελ.4

ΜΕΙΩΘΗΚΑΝ ΤΑ ΚΡΟΥΣΜΑΤΑ ΓΡΙΠΗΣ

Ακόμα 89 θάνατοι από κορωνοϊό 
την τελευταία εβδομάδα

Την εβδομάδα από 27 
Φεβρουάριου έως 5 Μαρτί
ου, ακόμα 89 άτομα έχασαν 
τη ζωή τους από κορωνοϊό, 
σύμφωνα με την έκθεση του 
ΕΟΔΥ, ενώ την ίδια στιγμή πα
ρουσιάζεται αύξηση των κρου
σμάτων γριπώδων συνδρομών.

Αναλυτικά όπως ανα- 
φέρεται στην παρούσα έκ
θεση, περιλαμβάνονται τα 
διαθέσιμα επιδημιολογικά 
δεδομένα των συστημάτων 
επιτήρησης του ΕΟΔΥ για 
τις ιογενεις λοιμώξεις του 
αναπνευστικού συστήματος 
(SARS-CoV-2, ιοί γρίπης και 
αναπνευστικός συγκυτιακός 
ιός - RSV) στη χώρα μας 
για την εβδομάδα 09/2023 
(27 Φεβρουάριου 2023 - 05 
Μαρτίου 2023).

Συνοπτικά την εβδοβάδα
09/2023:
Γριπώδεις συνδρομές 

(ανεξαρτήτως 
παθογόνου)

- καταγράφηκε αύξηση σε 
σχέση με την προηγούμενη 
εβδομάδα στην κοινότητα

- η αύξηση αφορούσε 
στις ήλικιακές ομάδες 15- 
64 και >65 ετών

Ιός SARS-COV2 -
λοίμωξη COVID-19
- η θετικότητα στο σύνολο 

των ελεγχθέντων δειγμάτων

παρέμεινε στα ίδια επίπεδα 
με την προηγούμενη εβδο
μάδα

- ο αριθμός των εισαγω
γών για COVID-19 παρου
σίασε μείωση σε σχέση με 
την προηγούμενη εβδομάδα. 
Καταγράφηκε μείωση 3.4% 
σε σχέση με τον μέσο εβδο
μαδιαίο αριθμό νέων εισαγω
γών κατά τις προηγούμενες 
4 εβδομάδες.

- ο αριθμός των νέων δι
ασωληνώσεων παρουσίασε 
μικρή αύξηση σε σχέση με 
την προηγούμενη εβδομά
δα. Καταγράφηκε αύξηση 
7% σε σχέση με τον μέσο 
εβδομαδιαίο αριθμό νέων 
διασωληνώσεων κατά τις 
προηγούμενες 4 εβδομάδες.

- ο αριθμός των ασθενών

με λοίμωξη COVID-19 που 
νοσηλεύονται διασωληνω- 
μένοι είναι 95

- καταγράφηκαν 89 θάνα
τοι με διάμεση ηλικία τα 83 
έτη (εύρος 61-96)

- η υπο-παραλλαγή ΒΑ.5 
είναι η συχνότερη υπο-πα- 
ραλλαγή της Όμικρον

- η υπο-παραλλαγή
BQ. 1.1. είναι η συχνότερη 
υπο-παραλλαγή της ΒΑ.5

- η συχνότερη υπο-παραλ
λαγή της ΒΑ.2 παραμένει η 
ΒΑ.2.75 (43%), ακολουθού
μενη από την υποπαραλ- 
λαγή ΧΒΒ.1.5 (25%) και τις 
υπο-παραλλαγές ΧΒΒ και
CH. 1.1 με ποσοστό 15%

- η επιτήρηση του ιικού 
φορτίου στα αστικά λύματα 
έδειξε αύξηση της κυκλοφο

ρίας του ιού SARSCoV2 σε 
5 από τις 10 περιοχές που 
ελέγχθηκαν

Ιός της γρίπης
- η θετικότητα για γρίπη 

στην κοινότητα παρουσίασε 
μείωση

- δεν καταγράφηκε νέο 
σοβαρό κρούσμα εργαστηρι
ακά επιβεβαιωμένής γρίπης 
με νοσηλεία σε ΜΕΘ, ούτε 
νέος θάνατος από εργαστη
ριακά επιβεβαιωμένη γρίπή

- από την εβδομάδα 
40/2022 έως και την εβδο
μάδα 09/2023 νοσηλεύτη
καν 65 άτομα με γρίπη σε 
ΜΕΘ και καταγράφηκαν 21 
θάνατοι

- το ίδιο διάστημα κατα- 
γράφηκαν στα δύο κέντρα 
αναφοράς γρίπης 297 δείγ
ματα θετικά για ιούς γρί
πης (δείγματα sentinel και 
νοσοκομειακά δείγματα), εκ 
των οποίων 278 (94%) ήταν 
στελέχη τύπου Α και 16 (6%) 
ήταν στελέχη τύπου Β

- από τα 276 στελέχη τύ
που Α που υποτυποποιηθη- 
καν, 256 (93%) ταξινομήθη
καν στον υπότυπο Α(Η3Ν2) 
και 20 (7%) στον υπότυπο 
A(H1N1)pdm09

Αναπνευστικός 
συγκυτιακός ιός - RSV

- η θετικότητα παρουσία
σε μείωση



19;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Σήμερα των νεκρών γινόμαστε φωνή - Η νέα γενιά
δε σας συγχωρεί!»

Πηγή: ΠΡΩΪΝΗ ΤΗΣ ΗΛΙΕΙΑΣ Σελ.: 4-6 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-03-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

3244.06
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Εκατοντάδες μαθητές, εργαζόμενοι, συνταξιούχοι, αγρότες και άνεργοι συμμετείχαν

«Σήμερα των νεκρών γινόμαστε 
Η νέα γενιά δε σας συγχωρεί!»

Τραγικό ήταν αυτό που συνέβη 
Έγκλημα ήταν, έγινε στα Τέμπη 

Χύθηκε αίμα, οι κραυγέε πολλέε 
Σε δευτερόλεπτα χάθηκαν αυτέε οι ψυχέε, 

ποιοε να τα δει, ποιοε να τα αντέξει,
Το θάνατο πολλοίαντίκρυσαν, ποιοε να το πιστέψει 

Ναι μαμά, τηε είπα, σε λίγο φτάνουμε 
Δε γνώριζα πωε η ώρα είχε έρθει να πεθάνουμε 

Δεν έφτασα όμωε, ποτέ δεν έφτασα 
Χωρίε να το περιμένω αδίκωε τη ζωή μου έχασα 

Μανούλα να το ξέρειε πολύ σε αγαπάω 
Με τουε αγγέλουε ύμνουε τώρα εγώ θα τραγουδάω

Γεωργία Καραθανάση,
μαθήτρια 4ου Γυμνασίου Πύργου

Γράφει η Κική Κολοβέρου 
kkoloverou@yahoo.gr

εχείλισε η οργή και η συγκίνηση, στην μεγάλη 
ΗΗ απεργιακή κινητοποίηση και την πορεία δια- 

^^1 μαρτυρίας που πραγματοποιήθηκε χθες στον 
Πύργο, για την τραγωδία στα Τέμπη, με τους μαθη
τές Γυμνασίων και Λυκείων απ’ όλη την Ηλεία να 
εκφωνούν δικά τους ποιήματα, να φωνάζουν συν
θήματα και να ενώνουν τις φωνές τους μαζί με τα 
Πρωτοβάθμια Σωματεία του Νομού, εργαζόμενους 
του δημοσίου και ιδιωτικού τομέα, συνταξιούχους, 
αγρότες και ανέργους.
Η κεντρική πλατεία Πύργου γέμισε από μαθητές 
που απείχαν από τα μαθήματα τους, θέλοντας να

συμμετάσχουν στην Πανελλαδική πανδημοσιοϋπαλ- μαρτυρίας στους κεντρικούς δρόμους της πόλης η 
ληλική απεργία που κήρυξε η ΑΔΕΔΥ με τη συμμε- οποία κατέληξε έξω από το σιδηροδρομικό Σταθμό 
τοχή των Εργατικών Κέντρων Πύργου και Αμαλιάδας Πύργου όπου μαθητές και απεργοί φώναξαν συν- 
και δεκάδων Σωματείων και Συνδικάτων. θήματα, κράτησαν ενός λεπτού σιγή και κατέθεσαν
Μετά την συγκέντρωση, ακολούθησε πορεία δια- συμβολικά λουλούδια...
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στη χθεσινή Πανελλαδική απεργιακή κινητοποίηση και πορεία στον Πύργο

φωνή

Σπασμένες φωνές και δάκρυα
Περισσότεροι από δεκαπέντε μαθητές και μαθήτριες από 
τα Γυμνάσια και Λύκεια, του Πύργου, του Βουνάργου και 
του Πελοπίου, με σπασμένες φωνές και δάκρυα στα 
μάτια, μίλησαν με λόγια ψυχής για τους αδικοχαμένους 
νέους και όλους όσους χάθηκαν στο πολύνεκρο σιδηρο
δρομικό δυστύχημα στα Τέμπη ζητώντας Δικαιοσύνη και 
να αποδοθούν στο ακέραιο οι ευθύνες χωρίς καμία συγ
κάλυψη. «Οι ζωές μας μετράνε, να μην υπάρξει καμία 
συγκάλυψη» ήταν ένα από τα κεντρικά συνθήματα των 
συμμετεχόντων ενώ τακτικά όλοι μαζί βροντοφώναζαν 
«Το στείλε όταν φτάσεις, δε έφτασε ποτέ, εκδίκηση θα 
πάρουμε για σένα νε μικρέ».

«Γιατί το ποτέ ξανά, απαιτεί αγώνα!»
Συγκλονιστικά ήταν τα λόγια της Βασιλικής Λυμπερο- 
πούλου, της Μαρίας Λαϊνοπούλου και της Μαριάν- 
θης Ραπακούλια, μαθητριών του 2ου ΓΕΛ Πύργου. 
«Σήμερα των νεκρών γινόμαστε φωνή, Η νέα γενιά δε 
σας συγχωρεί!». «Χιλιάδες μαθητές και μαθήτριες σε όλη 
την Ελλάδα βουλιάζουμε στους δρόμους, σχηματίζουμε 
συνθήματα, κάνουμε καταλήψεις. Οσο οι κυβερνήσεις 
και τα υπουργεία «πάμε και όπου βγει και παίζετε με τις 
ζωές μας τόσο εμείς θα πάμε αλλιώς. Για να ακουστεί η 
αλήθεια, για να μη ξανασυμβεί, γιατί το ποτέ ξανά απαι
τεί αγώνα. Συνεχίζουμε ώστε να ακουστεί δυνατά η φωνή 
μας, καμία συγκάλυψη στο έγκλημα. Να παρθούν όλα τα 
μέτρα για ασφαλείς μεταφορές, να δοθεί όλη η αναγκαία

βοήθεια στις οικογένειες γιατί το «Στείλε όταν φτάσεις», 
δεν έφτασε ποτέ! Εκδίκηση θα πάρουμε για σένανε 
μικρέ!».
Οι μαθήτριες διάβασαν ένα- ένα τα ονόματα των νεκρών 
τονίζοντας πως το σημείο της τραγωδίας θα έπρεπε να 
ονομάζεται «Κοιλάδα των Νεκρών και όχι Κοιλάδα 
των Τεμπών».
«Στέρεψαν τα δάκρυα και έγιναν οργή. Δεν έχουμε ολο
κληρώσει το χρέος μας, το χρωστάμε στα θύματα» είπε η 
Βιβή Σμαρνάκη από το 2ο ΕΠΑΛ Πύργου, ενώ ο 
Χάρης Αντωνόπουλος από το ΓΕΛ Πελοπίου ζήτησε να 
αποδοθεί δικαιοσύνη χωρίς καμία συγκάλυψη.
Η Διονυσία από το 3ο ΓΕΛ Πύργου απήγγειλε το ποίημα 
του Ρήσου, «τα νεκρά παιδιά, ποτέ δε φεύγουν από τα 
σπίτια τους...», ο Αναστάσης Πετρόπουλος από το Ιο 
ΕΠΑΛ Πύργου τόνισε πως αγωνίζονται για ένα καλύτερο 
και πιο δίκαιο αύριο ενώ η Γεωργία Πετροπούλου και 
η Γεωργία Αθανασοπούλου από το 4ο Γυμνάσιο Πύρ-

ε fierce 
μου όταν
Φτάσ-εΐ5,ι

-ΤΙΑΙΓΓΗ 2ο

γου, ο Γιώργος Γαρουφαλής από το ΓΕΛ Βουνάργου, ο 
Δημήτρης Λιανός και ο Γιάννης Δαρζάνος, η Ράνια 
Κανδρή από το 2ο Γυμνάσιο Πύργου, η Ραφαέλα και ο 
Δημήτρης από το Ιο Γυμνάσιο Πύργου δήλωσαν πως 
νιώθουν ντροπή για όλους όσους επέτρεψαν αυτή τη με
γάλη τραγωδία!
Η Χαρά Πολυχρονίδου εκ μέρους της Συντονιστικής 
των μαθητών κάλεσε όλους τους μαθητές να συναπο
φασίσουν μετά την πορεία τις περεταίρω κινητοποιήσεις 
τους σημειώνοντας πως «Πρέπει να αγωνιστούμε και να 
διδάξουμε τι πραγματικά θέλουμε και ποιοι είμαστε. Να 
φωνάξουμε όσο δυνατά μπορούμε για τα νεκρά παιδιά».

Συνέχεια στη σελίδα 6

‘Ήταν έγκλημα...”
Την κινητοποίηση χαιρέτησαν απαιτώντας απόδοση ευ
θυνών ο πρόεδρος του Συλ
λόγου Εργαζομένων Δήμων 
Πύργου- Ολυμπίας- Ζαχά- 
ρως Χρηστός Γαρύφαλλος, 
ο οποίος εξέφρασε τη βαθύ
τατη οδύνη και θλίψη όλων 
των εργαζομένων για την 
τραγωδία στα Τέμπη που 
συγκλονίζει όλη την χώρα 
επισημαίνοντας πως οι ευ
θύνες του τραγικού αυτού 
δυστυχήματος είναι πολύ με
γάλες και τις κάνει ακόμα 
μεγαλύτερες το γεγονός πως 
η πολιτική ηγεσία του Υπ. Υποδομών και Μεταφορών 
και η κυβέρνηση γενικότερα, γνώριζαν για τα προβλή
ματα και δεν έπραξαν απολύτως τίποτα!
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όλες τις κυβερνήσεις δια
χρονικά ενώ ο πρόεδρος της 
ΟΑΣΗ Θανάσης Βομπίρης 
ανέφερε ότι «Δεν ήταν η 
κακιά η στιγμή αλλά η πολι
τική επιλογή».

Συνέχεια από τη σελίδα 5

Η πρόεδρος της ΕΛΜΕ 
Ηλείας Στέλλα Αναστασίου 
σημείωσε μεταξύ άλλων 
πως όλοι πλέον ξέρουμε ότι 
ήταν έγκλημα, και δεν ήταν 
δυστύχημα τονίζοντας πως 
οι ευθύνες της εταιρείας και 
διαχρονικά των κυβερνή
σεων είναι τεράστιες. «Είναι 
έγκλημα που ζητάει τιμω
ρία» είπε ενώ η ΓΓ του Συλ
λόγου Εκπαιδευτικών
Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευ
σης Πύργου- Ολυμπίας Δή
μητρα Καραμεσίνη,
μίλησε από καρδιάς απέ
ναντι στους μαθητές, τονί
ζοντας πως τους είναι 
αδιανόητο όλο αυτό που 
συνέβη και πως στη θέση 
των νεκρών θα μπορούσε 
να είναι ο οποιοσδήποτε.
Ο Γενικός Σύμβουλος της 
ΠΟΕΔΗΝ Σωκράτης Σω- 
τηρόπουλος επισήμανε ότι 
η τραγωδία στα Τέμπη απο
κάλυψε την αλήθεια του 
επιτελικού κράτους δεί
χνοντας για άλλη μια φορά 
πως δε πρόκειται μόνο για 
το κράτος που λειτουργεί ως 
διαχειριστής και μεσολαβη
τής οικονομικών συμφερόν
των και πως «ο στόχος είναι 
τα κέρδη πάνω από τις ζωές 
μας».
Ο πρόεδρος της ΕΔΟΠ ΔΕΗ 
Ηλείας Νίκος Λοχοβίτης 
επέρριψε τις ευθύνες σε

Ο πρόεδρος του Συνδικάτου 
Οικοδόμων Κώστας Γιάν- 
ναρος τόνισε ότι «αποδει- 
κνύεται με τον χειρότερο 
δυνατό τρόπο, ότι το ξεπού
λημα των υποδομών της 
χώρας σε ιδιώτες υποβάθ
μισε περαιτέρω τις παρεχό
μενες υπηρεσίες, εξαφάνισε 
την ασφάλεια των εργαζομέ
νων και του λαού που τις 
χρησιμοποιεί και ζήτησε να 
αποδοθούν ευθύνες στους 
υπεύθυνος.
«Είναι ξεκάθαρο ότι το κέρ

δος σκοτώνει... Οσο η προ
στασία της ζωής θα λογίζεται 
ως κόστος τόσο θα μετράμε 
τραγωδίες» είπε.
Ο Γ.Γ. του Συλλόγου Υπαλ
λήλων Π.Ε. Ηλείας θοδω- 
ρής Τσίπας εξέφρασε τη 
βαθιά του θλίψη και το θυμό 
όλων για το δυστύχημα στα 
Τέμπη απαιτώντας να διε- 
ρευνηθούν τα πραγματικά 
αίτια της τραγωδία και να 
μην παραγραφούν οι ευθύ
νες για το τραγικό έγκλημα 
που συνέβη ενώ ο πρόεδρος 
του Σωματείου Εργαζομένων 
στα Εμπορικά Καταστήματα 
Νίκος Γκότσης τόνισε πως 
«Κανείς να μην επιτρέψει να 
μπαίνουν οι ζωές μας στο 
βαρόμετρο των κερδών, να 
γίνονται εκπτώσεις στην ασφάλεια στο βωμό των επιχει
ρηματικών συμφερόντων». Επίσης, η πρόεδρος του Συλ

λόγου ΑμεΑ «Ήλις» Αγαθή 
Ρηγοπούλου με έκδηλη τη 
συγκίνηση εξέφρασε συλλυ
πητήρια στις οικογένειες 
των θυμάτων.
“Οι ζωές μας είναι αναλώ
σιμες, δημιουργούν κόστος” 
Ομιλία πραγματοποίησε 
ακόμα η πρόεδρος της Ομά
δας Γυναικών Σία Ξενο- 
στάθη εκφράζοντας τη βαθιά 
θλίψη της στους γονείς και 
τους συγγενείς των θυμάτων. 
“Στις οικογένειες των εργα
ζομένων της ΤΡΑΙΝΟΣΕ, 
στην οικογένεια του συμπα
τριώτη μας από την Αμα- 
λιάδα Γιώργου Κουτσουμπά 
που έχασαν τη ζωή τους σε
αυτό το αποτρόπαιο έγ
κλημα.
Η πολιτική της ΕΕ και των 
κυβερνήσεων πού βλέπουν 
τις ανάγκες μας με τη λογική 
του κόστους οφέλους οδηγεί σε τέτοια εγκλήματα. ΓΓ αυτό 
βλέπουμε ανθρώπους να καίγονται, να πνίγονται, να σκο
τώνονται γιατί η ζυγαριά σε αυτή τη βαρβαρότητα πού 
ζούμε γέρνει στα κέρδη των επιχειρηματικών ομίλων. Η 
ζωή η δίκιά μας και των παιδιών μας είναι αναλώσιμη. 
Δημιουργεί κόστος” είπε και μίλησε για την Ημέρα της 
Γυναίκας καλώντας όλες τις γυναίκες να παλέψουν όλες 
μαζί. “Μετατρέπουμε το θυμό και την αγανάκτηση μας σε 
συλλογική δράση κ αγώνα για να διεκδικήσουμε ότι είναι 
σύγχρονο κ αναγκαίο για μας και τις οικογένειές μας, για 
να αποτρέψουμε τέτοια εγκλήματα.
Τιμάμε αγωνιστικά την 8η Μάρτη και παλεύουμε για την 
γυναικεία ισοτιμία και χειραφέτηση που μπορούμε να κα
τακτήσουμε σήμερα τον 21ο αιώνα”.
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Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1302.12
cm²

Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Δεν θα περάσει
Με κινητοποιήσεις απαντούν οι εργαζόμενοι 
στην επιχείρηση ιδιωτικοποίησης του 
παιδοογκολογικού τμήματος του «Αγία Σοφία». 
Εντονες αντιδράσεις από γονείς
σελίδα 16
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16 Η ΑΥΓΗ ΚΟΙΝΩΝΙΑ Παρασκευή 10 Μαρτίου 2023

Οι ιδιωτικοποιήσεις διαλύουν και την

Η πολιτική 
βούληση της 
κυβέρνησης 

Μητσοτάκη να 
ιδιωτικοποιήσει 

την αντιμετώπιση 
του παιδικού 

καρκίνου 
προκαλεί 

πολλαπλά 
προβλήματα σε 

ασθενείς, γονείς 
και εργαζομένους 

του Παίδων 
«Αγία Σοφία». 

Κινητοποιήσεις 
την επόμενη 

εβδομάδα

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤ0Π0ΥΛ0Υ

Ε
να από τα συνθήματα που 
κυριαρχούν στις συγκε
ντρώσεις οργής και μνή
μης για την τραγωδία στα 
Τέμπη είναι: «Η ιδιωτικοποίηση 
σκοτώνει». Ωστόσο αυτό δεν εμπο

δίζει την κυβέρνηση Μητσοτάκη να 
συνεχίσει απρόσκοπτα το έργο της, 
πίσω από τα θλιμμένα πρόσωπα του 
Υπουργικού Συμβουλίου. Τρανό 
παράδειγμα, το παιδοογκολογικό 
τμήμα στο Παίδων «Αγία Σοφία», το 
μοναδικό στη χώρα. Παρά το εθνικό 
πένθος, η κυβέρνηση χωρίς καμία 
αιδώ εισήγαγε το σχετικό νομοσχέ
διο πριν από μία εβδομάδα, ενώ αυ
τές τις ημέρες συζητείται στη Διαρ
κή Επιτροπή Κοινωνικών Υποθέσε
ων της Βουλής.

Η ογκολογική μονάδα μετατρέπε- 
ται σε Νομικό Πρόσωπο Ιδιωτικού 
Δικαίου (ΝΠΙΔ), με αποτέλεσμα να 
ιδιωτικοποιείται ουσιαστικά η αντι
μετώπιση του παιδικού καρκίνου 
στη χώρα μας. Με την ψήφιση και 
την εφαρμογή του νομοσχεδίου τμή
ματα και κλινικές που ασχολούνται 
με το ευαίσθητο ζήτημα του παιδι
κού καρκίνου στο μεγαλύτερο παι
διατρικό νοσοκομείο της χώρας αυ- 
τονομούνται και ιδιωτικοποιούνται. 
Μάλιστα, είναι η πρώτη φορά από τη 
σύσταση του Εθνικού Συστήματος

Υγείας που διαχωρίζονται υπηρεσίες 
δημόσιου νοσοκομείου και μετατρέ- 
πονται σε ΝΠΙΔ. Και επέλεξαν να 
εφαρμόσουν αυτήν την πρώτη φορά 
σε παιδιά που παλεύουν με τον καρ
κίνο και σε γονείς που βρίσκονται σε 
απόγνωση και ψάχνουν την ελπίδα. 
Ευλόγως, λοιπόν, τόσο οι εργαζόμε
νοι του δημόσιου συστήματος Υγεί
ας όσο και οι σύλλογοι γονέων είναι 
στα κάγκελα από τη στιγμή που το 
υπουργείο Υγείας πήρε τη συγκεκρι
μένη πρωτοβουλία.

Επίσης, όπως μεταφέρουν οι ερ
γαζόμενοι του τμήματος, η υπάρχου- 
σα δημόσια ογκολογική μονάδα του 
Παίδων «Αγία Σοφία» είναι πρότυπο

σε όλη την Ευρώπη και μοναδική στη 
χώρα μας με τόσο ολοκληρωμένο δί
κτυο υπηρεσιών. Η λειτουργία της εί
ναι άριστη και έχει βοηθήσει πολύ 
κόσμο, χωρίς οι γονείς να πληρώ
νουν. Με τη μετατροπή του σε ιδιω- 
τικοποιημένο ογκολογικό κέντρο οι 
γονείς δεν θα έχουν χρήματα για να 
βοηθήσουν τα παιδιά τους.

Ελαστικοποιούνται 
οι εργασιακές σχέσεις

Προφανώς, το σημαντικότερο 
θέμα που προκύπτει έχει να κάνει με 
την υγεία των παιδιών, αλλά δεν 
πρέπει να παραβλέπονται τα προ
βλήματα που δημιουργούνται και

στους ίδιους τους εργαζόμενους. Οι 
εργασιακές σχέσεις τους ελαστικο- 
ποιούνται, καθώς πλέον θα υπάγο
νται σε ΝΠΙΔ. Επίσης, το νομοσχέ
διο δίνει τη δυνατότητα στους εργα
ζόμενους του ογκολογικού κέντρου 
να επιλέξουν φέτος τον Ιούλιο εάν 
επιθυμούν να μείνουν για δουλειά 
στο ογκολογικό κέντρο ως αυτόνο
μο Νομικό Πρόσωπο Ιδιωτικού Δι
καίου ή να γυρίσουν πίσω στο Παί
δων «Αγία Σοφία». Για να μην κα- 
ταρρεύσει το τμήμα, πρέπει όλοι οι 
εργαζόμενοι να παραμείνουν στο 
ογκολογικό κέντρο.

Ιδεολογική απόφαση
Σημειώνεται ότι σε όποιες συζη

τήσεις έχουν γίνει με εργαζόμενους 
του νοσοκομείου ή εκπροσώπους 
της ΠΟΕΔΗΝ και της ΟΕΝΓΕ κα
νείς από αυτούς δεν κατηγορεί τους 
ιδιώτες συναδέλφους τους ή τους 
δωρητές. Αντιθέτως, με την κυβέρ
νηση Μητσοτάκη να απουσιάζει 
από την υπόθεση ενίσχυσης και στή
ριξης της δημόσιας Υγείας την πε
ρίοδο της πανδημίας, οι δωρεές 
ήταν πολλές φορές σωτήριες. Επί
σης, οι δωρητές ποτέ δεν έθεσαν 
όρους ιδιωτικοποίησης των υπηρε
σιών. Τώρα μέσω δωρεών τρία νέα 
νοσοκομεία ιδιωτικοποιούνται και 
μετατρέπονται σε ΝΠΙΔ (Παίδων 
Θεσσαλονίκης, Σπάρτη και Κομο
τηνή). Μάλιστα, τα Νοσοκομεία
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Σπάρτης και Κομοτηνής ήδη λει
τουργούν ως δημόσια και μέσω της 
κατασκευής από δωρεά ιδιωτικο- 
ποιούνται. Ο διαγωνισμός μπορεί 
να ακυρώθηκε, αλλά η κυβέρνηση 
έχει ανακοινώσει ότι θα δρομολο
γηθεί το επόμενο διάστημα.

Τον χειμώνα, με την έξαρση των 
ιώσεων στα παιδιά, έγινε σαφές 
πόσο απαραίτητο ήταν ένα δημό
σιο παιδιατρικό νοσοκομείο στη 
Θεσσαλονίκη. Τώρα ιδιωτικοποι
ούν και την ογκολογική μονάδα 
στο «Αγία Σοφία». Επομένως, η 
ιδιωτικοποίηση δεν είναι απαίτηση 
των δωρητών, αλλά ιδεολογική πο
λιτική απόφαση της κυβέρνησης 
Μητσοτάκη.

Στον δρόμο ξανά
Σε ανακοίνωσή της η Πανελλήνια 

Ομοσπονδία Εργαζομένων Δημό
σιων Νοσοκομείων (ΠΟΕΔΗΝ) 
τονίζει ότι δεν θα επιτρέψει την ιδιω
τικοποίηση του ογκολογικού τμή
ματος στο Παίδων «Αγία Σοφία». 
Την ημέρα ψήφισης κατάθεσης του 
νομοσχεδίου στη Βουλή την άλλη 
εβδομάδα (Τετάρτη ή Πέμπτη) προ
κηρύσσει παναττική στάση εργασίας 
από τις 10 π.μ. έως τις 3 μ.μ. και συ
γκέντρωση στις 10.30 π.μ. στο Νο
σοκομείο Παίδων «Αγία Σοφία». 
Θα ακολουθήσει πορεία στη Βουλή, 
σε συντονισμό με το σωματείο εργα
ζομένων του νοσοκομείου.
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